
Bariča Kraljevski
Mimska podžupanja je 
doživela svojih “5 minut 
slave", a na tak način, 
na kakršnega si ne bi 
želel nihče. Konoplja na 
njeni parceli nima - tudi 
uradno - nič veze z njo.

David Lipoglavšek
Trener mladih selekcij 
trebanjskih rokometašev 
je doživel že več 
uspehov, kot marsikateri 
trener v vsej karieri. Z 
dvema selekcijama je 
postal državni prvak.

Peter Jevnikar
Trebanjski navijači so se 
pod njegovo organizaci
jo odpravili na tekmo v 
Koper, kjer so bili zara
di glasnosti, a kulturne
ga obnašanja, glavna at
rakcija pred in po tekmi.

Največji športno-zabavni dogodek leta "24 ur nogometa"
7 Čez dober mesec že nov "Nogometni tabor'^^^^^BH

• PVC OKNA IN VRATA
• ALU VRATA IN OKNA
• KRPAN ŽALUZIJE
• ROLETE IN KOMARNIKI
• ZIMSKI VRTOVI
• OKENSKE POLICE IN 

ZAKLJUČNA DELA

www.cugelj.si
POSLOVNA ENOTA [ [

Ivančna Gorica
Stantetova 10,1295 Ivančna Gorica 
tet: 01/7878535, faks: 01/7807868 
e-pošta: info@cugelj.si

LAHKO IZGUBITE VELIKO! ZEL0 P0MEMBN°'

POZOR: OPN
JAVNA RAZGRNITEV IN JAVNA OBRAVNAVA 

DOPOLNJENEGA OSNUTKA OBČINSKEGA 
PROSTORSKEGA NAČRTA OBČINE TREBNJE

spremljajo. Da si slednji oi.lvdajo uzgrnjeno gradivo in se pozanimajo, je
i i i

: ne bi izvedel

ZA VAS o OPN-ju podrobneje pišemo na www.cajtng.com!

[MapsEja (Bik© ižcrgj-svimia 

iraiddl Lptelara® m lagjipstom
Lokacija: Sokolska 6, Ivančna Gorica

(v centru, nasproti Občine), veliko parkirišče
Odprto: pon-pet 8.00 - 19.00

sob 8.00- 15.00 Tel.: 01/7812-780

na 100 m2 toskanskega pridiha vam nudimo bogat izbor ekoloških izdelkov:
živil • čistil in kozmetike • sadja in zelenjave • kruha in peciva

I
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Kartica
Novo v Dobritrgovini! 
Pisarniški material in 

šolske potrebščine. 
Prihranek tudi 

do 60%.

Pridobite si jo!

■ II za vas!
GRADAAGNIČ

PETER AGNIČs.p.
2% popusta na strojne omete in stiropor fasade,

5% popusta na beljenje in oplesk napušča In
5% popusta na najem fasadnega odra

PAN-JAN d.o.o.
10% popust na dodatno opremo 

vozil Škoda, Kia, Suzuki

LOTEKS d.o.o.
10% gotovinski popust 

na vse Izdelke

AVTO CENTER VOVK d.o.o.
5% popusta na kompletne storitve v servisu 

Popusti se ne seštevajo!

GRADING KURENT d.o.o.
10% popusta na vse storitve

ZAVAROVALNIŠKO
ZASTOPANJE

LEON ROJC s.p.
nasvet, določeni paketni popusti, praktično darilo

KREVS-FINANČNI
BIRO d.o.o.

5 % popust za prvo leto 
vodenja poslovnih knjig za nove stranke

IST d.o.o.
5% popusta na celoten nakup

GOSTILNA JAVORNIK 
GORAN PEVEC s.P.

10% ob naročilu hrane

PICERIJA ČRIČEK-HOM 
TRGOVINA GOR'CA

pri naročilu pice 2 del 
brezalkoholne pijače gratis

MIZARSTVO AGOLES 
ANDREJ GOSPODARIC s.P.

5% popust na vse storitve

PARKETARSTVO KLASIKA 
BORUT ANTONIČ s.p.

5% popust na vse storitve

BAVEK d.o.o.
2% popust na vse storitve

DOBRATRGOVINA d.o.o.
5% na vse neoriginalne tonerje in kartuše,

3% na vse originale,
2% na prenosnike in

3% na tiskalnike in ostalo

RCLTEH
SANDI SLAK s.p.

25% popust pri sledenju vozil 
www.rcltrack.com • 041 348 786

SLIKOPLESKARSTVO
IN FASADERSTVO
ROBI NORČIČ s.P.

5% popust na vse storitve

STEKLARSTVO
DUŠAN MOŽE s.p.

3% popusta na vse storitve

TURISTIČNA KMETIJA 
RANČALADIN

brezplačno jahanje oslička
031232913

VETERINARSKA POSTAJA 
TREBNJE d.o.o.

5% gotovinski popust na vse storitve

KOSBOS d.o.o.
5% gotovinski popust na vse storitve

VODENJE POSLOVNIH 
KNJIG

BLAŽEN KA AŠIČ s.p.
5% popust na prvo leto vodenja poslovnih knjig 

za nove stranke

EURO KLJUKE d.o.o.
5% popusta na kompleten asortiman

VARNOST PRI DELU IN 
POŽARNA VARNOST 

MOJDAR, MOJCA BARLE s.p.
novim strankam nudimo 5% popust na vse storitve 

070818946

GOSTILNA PRI FRANCKI 
JOŽE STARE s.p.

prvi obisk • kavica gratis
041720050

BARTOG d.o.o.
20% popusta na vse storitve

5% popusta na artikle

VIP kartico ugodnosti pridobite ob nakupu v poslovalnicah DOBRATRGOVINA. Z VIP kartico 
Vam VIP podjetniki nudijo ugodnosti ali popuste, kot je navedeno. Kartica ni prenosljiva.



metropola www.metropola.si
NEPREMIČNINSKA DRUŽBA

Stanovanjska soseska LEVJI DVOREC - Trebnje
DAN ODPRTIH VRAT bo v soboto, 19. 5. 2012 med 9. in 15. uro.
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Akcijske cene 
štirih stanovi
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STANOVANJSKA soseska LEVJI DVOREC v TREBNJEM je sestavljena iz treh večstanovanjskih 

objektov (objekt A, objekt B in objekt C), ki so med seboj povezani na nivoju kletne etaže.

Soseska je oddaljena cca 2 km od priključka na avtocesto Ljubljana - Novo mesto, kar ponuja 

dobre prometne povezave. Na voljo je še 20 stanovanjskih enot s pripadajočimi shrambami in 

parkirnimi mesti. Parkiranje je urejeno v kletni garaži in na dvorišču pred objektom.

Zemljiškoknjižno stanje je UREJENO; stanovanja so vseljiva TAKOJ. Površine stanovanj se 

gibljejo od 48,25 m2 do 104,47 m2. Leto izgradnje je 2009.

Cena dvosobnega stanovanja s shrambo v skupni izmeri 51,91 m2, parkirnim mestom ter 

vključenim DDV-jem znaša 72.163,00 EUR. Cena trosobnega stanovanja z atrijem in shrambo v 

skupni izmeri 85,48 m2, parkirnim mestom ter vključenim DDV-jem znaša 99.851,00 EUR;

Info: Tel. 01/360 21 80, 041/676 585, roman.prskalo@metropola.si, www.metropola.si

Metropola d.o.o., Ljubljana Vodovodna cesta 109, Ljubljana
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GALAKSIJA
restavracija*bowling*kavarna*slaščičarna»hotel

Galaksija Trebnje d.o.o. I Podjetniška ulica 13. SI-8210 Trebnje 

Restavracija: 07 30 45 934 I Bovvling: 07 30 45 936 (rezervacije vsak dan po 14 uri)

Recepcija: 07 30 45 933 I Fax: 07 30 45 932 I info@galaksijatrebnje.si I www.galaksijatrebnje.si

Pripravljamo pogostitve za:
♦ poroke
♦ maturantske plese
♦ krst
♦ obhajila

♦ birme
♦ rojstnodnevne zabave
♦ družabne dogodke
♦ poslovne dogodke

* torte...
- izdelujemo torte po naročilu 

za različne priložnosti...

ROJSTNODNEVNE ZABAVE ZA OTROKE:
•ljurc Minila,
•piue ali ribje palčke s pomlrijem,
• torta za slavljenta, ki se postreže po končanem Mingu
• pijoča (juite, jabolčni sok in tola) v časa zabave v neomejeni količini
• zabavo iraia lun —TT/SlSl 

(ena paketa do 10 otrok je I10(. EBUliL——
la vsakega nadaljnega otroka je doplačilo lli

POMLADNO-POIETNA AKCIJA NA BOVVIINGU
•POME plačali uro, igraš luri
• TOREH: jenski bovzling: I ura bowlinga samo I0(
• ŠRŽDA: Dan za upokojence: I ura bovrlinga samo 8(
• ŠTODENTJt in SREDHjEŠOKI: I ura samo 8f (vse dni v tednu) |
•lil OSNOVNE in $REDN|[$01E:I ura samo M !
•ČIllA PAKET VSE DNI V TEDNU: §

1 nri bovrlinga + žira|a piva Ul+družinska pizza=4S( I

* bowling
«i ■» m 'i -e L

sobota in nedelja od 10-16 ure 
kosilo +1 ura bowlinga = ll€

Delovni čas bovvlinga.-
pon. - tet.: od IS. do 14. ure. pet. in soh 
od IS. do 03. ure. ned. od 13. do 24. ure

* prenočišča...
- 28 vetpostčljnih sob

* hrana...
- malice
- nedeljska kosila (vet vrst kosil)
- jedi po naročilu _

nedetisUaVositttleodSC

* slaščice..
- tortice razlitnih okusov in
- pravi kremni sladoledi razlitnih 

okusov (dobrote iz domaie slaštitarne)



MOŽEN NAKUP ALI NAJEM TAKOJ! PRIDITE IN SE PREPRIČAJTE!!

STANOVANJSKA SOSESKA
Več informacij:

gsm: 041 229 088 

tel: 01/51 99 212 

www.rimskidvori.si

"RIMSKI DVORI"
Nova soseska Rimski dvori je zgrajena na odlični lokaciji ob Rimski cesti v 

Trebnjem (nasproti gasilnega doma), v neposredni bližini centra mesta, šole, 
vrtca, zdravstvenega doma, občine,..

Sodobna arhitektura objektov, energetska učinkovitost in funkcionalna 

razporeditev prostorov v posameznih stanovanjih bo omogočala visoko 
kakovost življenja in zadovoljstvo bodočih stanovalcev.
Vsa infrastruktura je na dosegu roke.

Cena za nakup stanovanja s parkirnim mestom že od 92.000C z DDV. 
Možnost najema stanovanja, cena na mesec:
- AM16 (dvosobno), 62 m2 + parkirno mesto v garaži, 440C
- APS (trosobno), 81,20 + 20 terase + parkirno mesto v garaži, 550€
- CM12 (garsonj.), 44 m2 + 7 m2 balkona + zunanje park. mesto, 340€
- BP7 (trosobno), 70m2 + 14m2 terasa + 2 parkirna mesta
v garaži (opremljena kuhinja, dnevna soba, spalnica in kopalnica), 420€ j

Zakai so stanovanja v Rimskih dvorih boljša?
• klasična gradnja, debelina fasade 18 cm

• svetla višina stanovanj je nadstandardna in znaša 270 cm

• 39 nadstandardnih in energetsko varčnih stanovanj velikosti 35m2 do 95m2

• okna energetskega razreda A s troslojnimi stekli (0,73 W/k2) + rolete

• možnost izbire parketa (klasični hrast parket, beljen hrast ali bambus)

• notranja vrata iz polnega lesa

• kopalniška oprema višjega cenovnega razreda + talno gretje v kopalnicah

• lastna kontrola porabe energije - individualni števci

• 61 parkirnih mest v polno vkopani garaži

@(^f] la MiteMij]® ^

IZGRADNJA SONČNIH ELEKTRARN
- ocena primernosti lokacije za postavitev

- preliminarni izračun donosnosti in svetovanje 

glede najprimernejše rešitve,

- priprava projektov PGD, PZI in PID in druge 

potrebne dokumentacije,

- izgradnja,

- priprava dokumentacije za priključitev in priključitev 

na distribucijsko omrežje,

- pridobitev deklaracije za sončno elektrarno,

- svetovanje pri pridobitvi podpore in sklenitvi 

pogodbe za prodajo električne energije.

- pridobitev kredita med 70% in 100% investicije

» . . .

h K

Več info: http://www.mti.si « Gsm: 041765 118
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RABBIT že za 13.977EUR

BUNNV žeza 10.711EUR

TOURAN žeza18.235EUR

0 NOVA JETTA že za 16.548EUR

i> ISL

limuzina že za 20i81 9EUR 
PASSAT variant že za 22i 1 90EUR

0 TIGUAN že za 22.937EUR S
3cn
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Alk3i e Avto Slak

www.avto-slak.si
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MIZARSTVO
Andrej Gospodaric s.p., Obrtniška ulica 31, Trebnje

MIZARSTVO: 041966 661 - TAPETNIŠTVO: 031882 686
www.informacija.net/tapetnistvo-mizarstvo-agoles

- izdelava pohištva (kuhinje, vrata, dnevne sobe,...)
- izdelava in prenova sedežnih garnitur in kuhinjskih kotov
- pretapiciranje kuhinjskih stolov
- vrtno pohištvo, dekorativne blazine, tabureji
- izdelava in prenova blazin v prikolicah in avtodomih

Se priporočamo! Tapetništvo
Dolaze »neki novi klinci« ... 
(Prihajajo neki novi mulci ...)

Kot kaže prihaja v Trebnje neka 
nova generacija, kot bi rekel Dordc 
Balaševič - neki novi klinci. Nič na
robe, a ta generacija želi zaznamo
vati svoj obstoj z vandalizmom, ka
terega pa nikakor ne smemo do
pustiti. In tudi ne bomo! Ker ima
mo Trebnje radi!

Da seje v Trebnjem povečalo šte
vilo grafitov, smo že pisali. Prihajalo 
je že do raznih razbijanj reklamnih

postaji), ki bi prav lahko končala 
na spodnji Kidričevi ulici, s tem pa 
bi lahko povzročila hudo prometno 
nesrečo. V nadaljevanju poti je bral
ka opazila še eno sled njihovega po
hoda - potrgane rože pri zasebni hi
ši na Slakovi ulici.

Pa tudi to še ni vse. Elektro pod
jetje bi naj bilo primorano na šols
kem igrišču odklopiti elektriko, saj
so vandali (ni rečeno, da gre za iste!)

tabel, panojev ob cestah, prevrnje
nih kant... Minuli vikend pa so ime
li »mulci« spet svoj pohod.

Bralka nas je namreč obvestila o 
vandalizmu pred OŠ Trebnje, pot 
pa je nepridiprave vodila proti šolski 
avtobusni postaji in naprej proti 
Slakovi ulici. Pri šoli so razbrcali 
kante in jih s tem odtrgali od nosilca 
(seveda so iz njih izpadle smeti), nato 
prevrnili cvetličnjak ter na koncu 
prevrnili še eno kanto (na avtobusni

Bralec nam je sporočil, da je ne
ko soboto ponoči (okoli Ih) videl, 
da se okoli elektro omarice na 
šolskem igrišču nekaj dogaja, a 
ni klical Policije, ker ni vedel, za 
kaj točno gre. Okoli elektro oma
rice bi naj bila zbrana skupina 
mladih, kolikor je uspel videti, pa 
bi naj šlo za še golobrade 
najstnike. Ob tej priložnosti zato 
apeliramo tudi na starše, naj - v 
kolikor je to seveda mogoče - 
nadzirajo gibanje svojih otrok ter 
se z njimi pogovorijo o 
morebitnem vandalizmu.

toliko razbrcali elektro omarico, daje 
bila s kabli, ki so štrleli iz nje, nevar
na za okolico. To naj bi se zgodilo že 
kar trikrat, a so v KS Trebnje vedno 
omarico spravili v red. Ko seje ne
čedno dejanje ponovilo tretjič, so na
ročili izdelavo zaščitne ograje, ki že 
ščiti omarico.

Z našim člankom in vandalizmom, 
ki se dogaja v našem kraju smo ob
vestili tudi PP Trebnje, saj želimo, 
da so policisti seznanjeni (v kolikor 
še niso) z dogajanjem. Prepričani 
smo, da bodo zaščitili interese ljudi 
in pozorno spremljali nočno, pred
vsem »vikendaško« dogajanje v Tre

bnjem.
Ker pa obstaja povsem realna mo

žnost, da bodo povzročitelji nere
dov brali ta zapis, dodajmo nekaj 
besed tudi za njih. Vsi smo bili mladi, 
vsi smo delali neumnosti, tudi kdaj 
kaj razbili, za kar nam je dandanes, 
ko smo prišli k pameti, žal. Vedite, 
da vse, kar uničite, mora nekdo 
plačati. Ta nekdo seveda (še) niste 
vi, so pa vaši starši. In nekoč boste tu
di sami starši in ne bo vam vseeno, če 
boste morali vi plačevati grehe dru
gih vandalov. S tem delate slabo 
svojemu kraju, nenazadnje tudi 
sebi. Stekate?

V Trebnjem obstajajo številni klu
bi, kjer lahko, dragi mladinci, spros
tite svojo energijo. Tudi če se želite 
ukvarjati z borilnimi veščinami. Ni
kar pa se ne izživljajte nad tistim, kar

•m

Zavarovalniško zastopanje

JE_ _
LEON ROJC s.p.

izkoristili prednost enega 
svetovalca za vsa zavarovanja?**

VSA ZAVAROVANJA NA ENEM MESTU

AVTOMOBILSKA
PREMOŽENJSKA

ŽIVLTENSKA

Svetujemo, izdelamo ponudbo, 
sklenemo kvalitetno zavarovanje
Naše prednosti:
• STALNOST (20 let dela v "zavarovalništvu)
• PRILAGODLJIVOST (vašimpotrebam)
• DOSTOPNOST (tudi ob škodah)

leonrojc@gmail.com ali 041 744-026

CAJ TNG



Mimčan Cvetko Jakša prvak 
Dolenjske in Bele krajine med 
šahisti veterani, ekipa DU Mirna druga
Društvo upokojencev Mirna je po lanski uspešni organizaciji prven
stva upokojencev Dolenjske in Bele krajine tudi letos gostilo najboljše 
šahiste upokojence iz Dolenjske in Bele Krajine.

Tekmovanje je v trebanjski Galaksiji potekalo v sredo, 9. maja, udeleži
lo pa se gaje 36 igralcev iz osmih upokojenskih društev. Dolenjski upoko
jenski prvak v konkurenci posameznikov je postal Cvetko Jakša iz DU 
Mirna pred Ivico Miličem in Vinkom Isteničem (oba DU Novo mesto).

Ekipno so bili najboljši novomeški upokojenci z 19 točkami pred Mimo 
(17,5 točk) in Šentjernejem (15,5 točk). Trebanjska ekipa j e osvojila osmo 
mesto. Ekipa Mirneje nastopila v postavi Cvetko Jakša, Jože Šiajkovec, 
Rudi Prosenik, Franci Dolinšek in Vinko Tomažin. K dobremu rezultatu 
je veliko prispeval tudi kapetan ekipe Anton Kotar.

MATEJ BRCAR IN TEJA PODLOGAR ZNOVA NAJBOLJŠA

V Šentrupertu sta konec aprila potekali še dve šahovski tekmovanji \ 
ganizaciji Šahovskega kluba Trebnje, medobčinsko osnovnošolsko

Odločilna partija zadnjega kroga, kjer je igra!
Cvetko Jakša (desno) proti Tonetu Skedju,

pr
venstvo občin Treb
nje, Mokronog - Tre
belno, Mirna in Šent
rupert ter redni me
sečni članski turnir 
kluba.

Na osnovnošols
kem prvenstvu je bil med 
13 učenci in učenkami 
najboljši Matej Brcarzb 
točkami pred Tejo 
Podlogar s točko manj 
(oba OŠ Šentrupert) in 
Rokom Urbančičem 
(OŠ Mirna) z 4,5 točkami.

DEMIDA
ARHITEKTURA

Detnida arhitektura d.o.o. je 
družba, ki se ukvarja s 
projektiranjem objektov visoke 
gradnje in prostorskim 
načrtovanjem.

Izdelujemo:
- projekte za stanovanjske, 
nestanovanjske, poslovne in 
gospodarske objekte:

□ idejne zasnove,
0 projekti za pridobivanje 

gradbenega dovoljenja,
0 projekti za izvedbo,
D projekti izvedbenih del.

- prostorske načrte:
D občinski podrobni prostorski 

načrti,
□ strokovno gradivo za pripravo 

občinskih podrobnih načrtov.

Log 50, 8294 BOŠTANJ 
tel: 07 81 84 059 
http://demida.si

Ekipno je bila tako med dečki kot med deklicami najuspešnejša šentrupertska 
šola.

MED ČLANI NAJUSPEŠNEJŠI ANDREJ BRCAR

Na zadnjem spomladanskem članskem turnirju trebanjskega kluba pa je bil 
med devetimi udeleženci najuspešnejši Andrej Brcar pred Matejem Brcar- 
jem in Francijem Dolinškom. Ciklus se bo nadaljeval s septembrskim turnir
jem. (gs)

V Galaksiji so zaplesali še zadnjič to sezono @gS®2B2BI

Ob koncu letošnje plesne sezone v Trebnjem so se v Galaksiji spet zbrali številni plesni pari, ki so se plesa naučili 
pri Plesni šoli Art, ki tečaje pripravlja za Trebanjce. Na zaključnem plesnem srečanju se je zbralo okoli 90 plesal
cev iz Trebnjega, kakor tudi iz drugih krajev (Trbovlje, Krško, Škofla Loka), prav vsi pa so si bili enotni - da so se 
na tečaju naučili zelo veliko, hkrati pa so tudi Galaksijo označili za izjemno prijeten in za plese primeren prostor.

'aCaluksiju je zelo primeren in prijeten prost/ir za 
ples, saj je velik in se plesalcem ni potrebno 
prerivali", meni vodja plesne šole Art, ki plesno 
izobražuje Trebanjce, Matevž Jerman.

„ V Trebnjem so se plesi kar dobro prijeli, česar sem izredno vesel. Po
zitivna stran plesnih večerov je vsekakor, da so v prvi vrsti namenjeni 
druženju in sprostitvi, ljudje pa lahko zaplešejo tudi kaj več, kot samo 
valček in potko. Velik prostor Galaksije omogoča, da se kljub velikemu 
številu plesalcev, še vedno da plesati brez prerivanja. Ob tej priložnosti 
se tudi zahvaljujem vsem plesnim parom, kakor tudi bodočim, seveda pa 
tudi osebju Galaksije za gostoljubnost", za Cajtng povedal vodja ples
ne šole Art Matevž Jerman.

Sedaj se bodo lahko plesalci oddahnili od učnih ur plesa in svoje znanje 
izpopolnjevali na raznih drugih plesnih prireditvah, že z oktoborom 
pa bodo lahko svoje znanje nadgrajevali ali pa (novi plesalci) le pristo
pili k osnovnemu učenju plesnih korakov. Vsekakor bomo o tem bralce 
obvestili, kot to počnemo sedaj že dve leti, preko našega medija. (gs)

Gasilci PGD Trebnje 
odprli vrata reševalcem

V ponedeljek, 30.04.2012, ob 
19.09 so v Glavarjevi ulici v Treb
njem gasilci PGD Trebnje odprli 
vrata stanovanja, v katerem je bila 
obolela oseba. Reševalci ZD Tre
bnje so osebo odpeljali na zdrav
ljenje v novomeško bolnišnico.

Veterinarska postaja Trebnje d.o.o.

TELEFON
- Ambulanta Mokronog: od 7. do 8. ure: 07 3499 014
- tajništvo: 07 34 82 120 (od 7. do 15. ure)
- ambulanta, lekarna: 07 34 82 122 (v obratovalnem času)
- Tina Kovač, dr. vet. med.: 031 380 257 (amb., lekarna)
- Elisangela Martins, dr. vet. med.: 041 638 103 (amb., lekarna)

MOBITEL
- Dionizij Valjavec, dr. vet. med.: 041 606 903
- Damjan Mišmaš, dr. vet. med.: 041 310 307
- Mihael Kališek, vet. teh,: 041619 574
- Žan Zorman, vet. teh.: 031 363 246

NAŠE STORITVE:
■ Ambulanta za male živali:

- preventivna cepljenja proti kužnim boleznim in 
odpravljanje notranjih zajedavcev

- pregledi in ambulantno zdravljenje psov, mačk in 
drugih malih živali
- kastracija in sterilizacije psov
- kastracije in sterilizacije mačk
- svetovanje o prehrani hišnih ljubljencev

■ Diagnostika:
- klinična
- rentgenska
- citološka
- laboratorijska

OBRATOVALNI ČAS LEKARNE IN AMBULANTE:
od ponedeljka do petka od 7. do 19. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure

24-ivtm telefon: 07/3482-120

■ Lekarna
■ Trgovina s hrano: Eukanuba, Mills, Royal Canin
■ Identifikacija in registracija živali (SIR)
■ Veterinarske storitve na terenu
■ Reprodukcija domačih živali
■ Pregled kobil na brejost z ultrazvokom na domu
■ Izvajanje DDD: Dezinfekcija, deratizacija, dezinsekcija

CAJosTNG



Župani občin Mimske doline se 
zavzemajo za ureditev ozkih grl v dolini

MOKRONOG, 26. april 2012 - Župani občin Mirnskc doline se zavze
majo za ureditev ozkih grl v dolini, da bi s tem izboljšali povezavo občin ob 
reki Mirni z Ljubljano. Zato je tretja razvojna os zanje velik in pomemben 
projekt.

Župani občin Mirna, Šentrupert, Mokronog-Trebelno in Sevnica, Dušan 
Skerbiš, Rupert Gole, Anton Maver in Srečko Ocvirk, so se tako sešli na 
skupnem sestanku, na katerem so sc dogovorili za nadaljevanje aktivnosti pri 
umeščanju srednjega dela osi oz. južnega odseka Novo mesto-Radečc. Tre
nutno stroka najbolj zagovarja različico OPNVR, kije - če se navezave nanjo 
uredijo kot državne ceste - ugodna tudi za Sevnico, kije od avtocestnega križa

oddaljena najdlje.
Na poti od Sevnice pro

ti Trebnjemu in naprej 
proti Ljubljani je danes

mostov. Z dokončanjem 
krožišča in navezave na 
nekdanjo hitro cesto pri 
Mercatorju v Trebnjem se 
bo odpravila zadnja ovi
ra pri hitrejšem dostopu 
do avtoceste, na ovinka

sti državni cesti Boštanj-Trebnjc pa ostajata ozki grli križišče pri Gostišču 
Deu v Mokronogu in most na Mirni.

problematičnih več cest
nih odsekov, križišč in

Ozko f-rlo - križišče/>ri 
Gostišču Deu v Mgkronogu

Občina Mokronog-Trebelno ima za ureditev križišča v Mokronogu že spro- 
jektiran in recenziran projekt, ker pa gre za državno cesto, je treba počakati na 
državo. Na občini upajo, da bo začetek gradnje še letos oziroma glede na situ
acijo države najpozneje prihodnje leto, sicer pa bo občina aktivno sodelovala 
pri novelaciji obnove državne ceste Trebnje-Boštanj. Občina Mirna pa bo pro
met skozi kraj reševala z občinskim podrobnim prostorskim načrtom za 
obvoznico - del načrtovane trase j e tudi v občini Šentrupert, ki bo zato sodelo
vala pri pripravi dokumentacije in uresničevanju projekta.

Naslednjič naj bi župani o cestni problematiki razpravljali sredi maja, ko bo
do na srečanje povabili predstavnike države, tudi resornega ministra Zvonka 
Černača, in odgovorne pripravljalce študij. (pk)

Na Mimi seje zbralo skoraj 200 
starodobnih vozil

MIRNA, 29. april 2012 -Že šesto leto zapored so Klub ljubiteljev starih 
vozil Mirnske doline Hrast Tržišče, VW klub Dolenjska in Bela krajina. 
Društvo Partizan Mirna in Občina Mirna pripravili blagoslov starodob
nih vozil. Dvo-, tri- in štirikolesni jekleni konjički so preplavili Mirno.

"To je šesti blagoslov. Letos smo potolkli vse rekorde, v naši sredini se je zb
ralo približno 150 do 200 vozil in motorjev, traktorjev, džipov in ostalih vozil, ki 
so udeleženi v prometu. Vsako leto je bilo dobro, letos je vrhunec, zato lahko 
rečem, da je zadeva izredno uspela, “je povedal eden od soorganizatorjev bla
goslova na Mimi Janez Potokar.

Med posebneže letošnjega srečanja so ljubitelji starodobnih vozil uvrstili 
skupino traktoristov iz Etno društva Draga pri Šentrupertu. Najstarejši med 
traktorji je bil McCormick iz leta 1954 (lastnik in voznik je Ignac Breznikar).

OGLEJTE Sl ČUDOVITI SVET ŽIVALI
kamela, kenguruji, severni jeleni, nosati medvedi, rakuni, ježevec, 
nandu, kamerunske ovce, mini koze, lame, osli, zajčki, račke, gosi

IN UŽIVAJTE V OSTALI PONUDBI
indijanski šotor, otroška igrala, prostor za piknike, divjačinski 
izdelki, degustacije, organiziramo zabave, izobraževanje o živalih

• ORGANIZIRAMO PIKNIKE IN 
ROJSTNODNEVNEZABAVE 
ZACCA50 OSEB,

•MOŽNOST ZABAV SAMO ZA OTROKE
• MOŽNOST NAJEMA PROSTORA • OTROŠKI TABORI

Med starodobniki (vozili, starimi vsaj 25 let) je bilo največ VW, predvsem 
priljubljenih hroščev, prav posebno mesto pa sta zasedla tudi črni (letnik 1978) 
in beli (letnik 1973) Cadillac ter naj starejši avto DKW letnik 1936, s katerim se 
je pripeljal predsednik kluba Hrast Tržišče Toni Janežič. Med motorji je bil 
naj starejši NSU max (letnik 1954) Mi
loša Kotarja, med terenei pa dodge 
(letnik 1962) Francija Novaka.

Blagoslov pred vožnjo po šestih ob
činah (Mirna, Šentrupert, Sevnica, Mo
kronog-Trebelno, Škocjan, Šmarjšeke 
Toplice)je opravil župnik Stane Kerin, 
potem pa seje kolona skoraj 200 jekle
nih lepotcev odpeljala na panoramsko 
vožnjo po okoliških kraj ih. (gk)

HOTEL OPARA PREDSTAVLJA
____

4 HALO
>4 OPARA

Najokusnejši telefonski številki:

073044 005 
051 646 646

BREZPLAČNA POSTAVA:

-solate
-torte in sladice

NOVI SLADOLEDNI 
OKUSI:
figov sladoled in hruškin preliv, 
muffin, kava s piškotom, 
nutella, 100% sadni sladoledi, 
vsak dan sveži iz domače 
slaščičarne Hotela Opara

ZAUPAJTE NAM 
PRIPRAVP TORTE 
PO VAŠI ŽELJI:

- torte za obhajila in birme
- poročne torte
- rojstnodnevne torte raznih 
oblik

Več slik na.
FACEBOOK
Hotel-Opara Trebnje^

testo iz polnozrnate 
moke, BREZ KVASA. 
Pizza je lažje prebavljiva 
in ne obtiči v želodcu.

CAJooTNG



NK Trebnje tudi letos 
organizira nogometni 
tabor, pohitite s prijavami!

Lani, zadnji teden v avgustu, je NK Trebnje 
organiziral prvi nogometni tabor, katerega seje 
udeležilo preko 30 otrok, fantov in deklet. Orga
nizatorji, otroci in starši so bili z odzivi zelo za
dovoljni, sploh pa je prišel tabor prav, ker so že 
naslednji teden nogometaši odigrali prvo prven
stveno tekmo v zgodovini kluba.

Letošnji tabor ne bo služil predvsem za pridobi
vanje nogometnega kadra, temveč bo namenjen za
bavi otrok in druženju, poudarek pa bo na nogo-

Zaratli hude vročine, lani so se v tednu trajanja tabora 
temperature gibale od 35 do 3S stopinj, so organizatorji 
otrokom večkrat privoščili ohladitev - v senci ali pod 
vodnim curkom.

metu. Zaradi izrednega zanimanja so se v klubu 
odločili, da letos izpeljejo kar dva tabora in sicer 
enega takoj po koncu šolskega leta (26.06. - 30.06. 
2012, torek - sobota) in drugega v zadnjem tednu 
pred začetkom novega šolskega leta (27.08. - 
31.08.2012, ponedeljek - petek). Nogometni tabor 
je namenjen otrokom od letnika 2000 do vključ
no letnika 2005, ali drugače - otrokom od I do 6. 
razreda. Tabora se lahko udeležijo tako deklice,

kot dečki. Še posebej bodo veseli prijave deklic, 
saj jih že kar nekaj pridno trenira v klubu.

Tabor bo potekal na nogometnem igrišču na Bla
tu pri Trebnjem (Toplar Florijan) od 07. do 16 ure. 
Namen tabora je, kot smo že zapisali - predvsem 
medsebojno druženje, skozi igro pa bodo otroci 
spoznavali tudi nogometne veščine. Obroki preh
rane (zajtrk, kosilo in sadna malica) bodo organi
zirani, za to bo tudi letos poskrbelo osebje okrep
čevalnice Florijan z Blata.

Zadnji dan tabora bodo na Blato vabljeni tudi 
starši, katerim bodo otroci pokazali, česa vsega so 
se v nogometnem taboru naučili. V ta namen bo
do otroci odigrali tudi prijateljsko tekmo.

Letošnja novost (ali pa presenečenje), morda pa 
bo to za marsikoga tudi najbolj razburljiv dogodek, 
bo (enodnevno) spanje v šotoru. Predzadnji dan 
tabora bodo otroci namreč postavili tabor in pre
ko noči prespali v šotorih ter si tako pričarali še 
malo taborniškega duha. V času tabora so za ot
roke predvidena razna presenečenja, ki pa naj za
enkrat ostanejo še skrivnost.

Kot smo že omenili, je zanimanje za tabor izred
no veliko, število prijav pa omejeno, zato klub va
bi vse zainteresirane, da čimprej prijavite otro
ke. Prijave za prvi tabor v klubu zbirajo do 30.05. 
2012 na tel. 031/372-420 (Gregor) ali 041/746-758 
(Marko). Pri njiju dobite tudi vse ostale informaci
je. Nogometni tabor bo realiziran, če bo prijavlje
nih najmanj 20 udeležencev. Cena tabora za člane 
kluba 75,00 € na otroka, za ostale udeležence pa 
90,00 € na otroka. Poravnate pa jo prvi dan tabora.

"Tudi letos smo se odločili, da organiziramo no
gometni tabor, saj so izkušnje z lanskoletnega, pr
vega tabora našega kluba, več kot pozitivne. Pris
luhnili smo želji tako staršev, kakor tudi otrok, da 
zopet organiziramo nogometne tabore v času počit
nic. Ker pa je interes izredno velik, starši pa so nam 
namignili, da je največji problem z varstvom otrok 
prav prvi in zadnji teden počitnic, smo v teh termi
nih tudi organizirali to druženje. Za naš klub pa je 
takšen tabor izrednega pomena, saj naši trenerji 
lahko ugotovijo, kakšen nogometni potencial se sk

aentlovrencu v
memo-

V soboto, 21. aprila 2012, je v Šentlo'
organizaciji ŠD Šentlovrenc potekal 9._____
rialni turnir v spomin na Slavka Grabljcvca, 
udeležile pa so se ga štiri ekipe. Najbolj atrak
tivna med njimi je bila nedvomno ekipa Ska
kalci, katero so sestavljali slovenski reprezen- 
tantje v smučarskih skokih. Le-ti so bili tudi 
zmagovalci turnirja, drugo mesto so zasedli Re- 
movci' tretje ŠD Šentrupert, četrto pa domačini 
iz ŠD Šentlovrenc.

riva med mladimi Trebanjci in okoličani. Zato ta
bor ni profitne narave, temveč želimo ponuditi za
bavo otrokom, hkrati pa ugotoviti, čeje med našimi 
otroci še kdo, ki še ne trenira v našem klubu in bi 
nam v prihodnje lahko pristopil. Kakor vidite, so 
cene tabora izredno nizke, saj za l5€oz. 18€na dan 
poskrbimo tako za varstvo otroka, kakor tudi za 
prehrano, zabavo in druženje. Moram poudariti, 
da takšne tabore podpira tudi Evropska nogometna 
zveza UEFA v okviru svojega programa Grassro- 
ots, ker vzpodbujajo množičnost igranja nogometa, 
hkrati pa pozitivno vplivajo na osebnostni razvoj 
otrok, zdravje ter socialne spretnosti. Tako, da smo 
se tudi z organizacijo takšnih taborov uvrstili med 
klube, ki delujejo v skladu s smernicami krovne ev
ropske nogometne zveze", je povedal predsednik 
N K Trebnje Dejan Smuk.

Športni pozdrav vam pošilja NK Trebnje! (gsj

Največ dobrih razlogov,
Z življenjskim zavarovanjem NLB Naložba Vita Multi vložite svoj denar v investicijski paket NLB Vita Naravni viri katerega donosnost je povezana z gibanjem 
cen naravnih virov in surovin. Paket zagotavlja življenjsko in nezgodno zavarovanje brez plačila dodatne premije ter 100-odstotno garancijo v paket 
vloženih sredstev na dan dospetja paketa. Najnižja premija je 1.000 EUR Ob pozitivnem poslovanju sklada lahko pričakujete najmanj 20-odstotni donos 
na dan dospetja paketa Enkratna vplačila so mogoča od 16. aprila do 25. maja 2012 Dodaten popust na neto vplačano premijo dobite ob vplačilih do 
25. maja 2012. Če želite še več dobrih razlogov, se oglasite v najbližji NLB Poslovalnici ali v Banki Celje ali pokličite telefonsko številko 080 87 98.

Življenjska zavarovalnica

don^fnimlfr,to olivni™ K z1?va,«valni<? d d Mubljana. Zavarovan,« tržijo poslovno enote MB d d ,n Banke Celje d.d Banki pr, lem nastopata kot zavarovalna posrednika ter /a
donose in izplaCIo glavnice ne tamZita NLB Naložba Vita Muli, m depozit ,n n, vkl,uCena v sistem zaiamrVmh vlog NLB Naložba Vita Multi ,e naložbeno življenjsko zavarovan,« pri kalerem ,e donos odvisen od 
gibanja vrednosti enot investicijskih skladov Tvegan,«, da bi bil lahko znesek izplačila naložbenega živl|en,skega zavarovanja nižji od zneska vplafila v naložbeno življenjsko zavarovanje, prevzema zavarovalec

www.nlbvita.si 080 87 98

NLB Naložba Vita Multi

"Naložba
brez izgub

je naložba / 
brez skrbi." Ker je

varnost lahko
donosna.

"Dobim tudi
življenjsko

Vedno le SkltmO
izbrani paketi
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Javni poziv k odstopu 
županu občine Trebnje!
Spoštovani župan občine Trebnje, g. Alojzij Kastelic!

Glede na vse Vaše številne grehe in napake, katere smo Vam iz dneva v 
dan, iz tedna v teden, iz meseca v mesec in iz leta v leto dokazovali, meni
mo, da je prišel čas, da v dobro vseh krajanov in krajank (tudi tistih, ki se 
tega še ne zavedajo!!) odstopite s 
položaja župana občine Trebnje.

Četudi bi računali, da vsaka 
Vaša nespametna (in nemalokrat 
tudi zlobna) poteza predstavlja 
samo kapljico, je časa že davno 
polna.

Močno upamo, da se bodo z
Vašim zadnjim skrajno neodgo
vornim dejanjem (ko ste dopus
tili, da Inšpekcija za okolje zapre 
deponijo Globoko, s čimer ste se 
bahali, da bo Vaša prioriteta v 
tem mandatu!!), končno prebudili tudi vaši volivci in tudi oni doumeli, da 
RES niste sposobni dobro voditi občine.

Vedite tudi sami, da se kakovost življenja meri v dobrih dejanjih, ki so 
narejene za človeštvo, za okolje v katerem živite ... Vaše ta hip najboljše 
dejanje za okolico, v kateri živite, pa hi bilo, da NEPREKLICNO odsto
pite s položaja, katerega zasedate.

Močno upamo, da boste zbrali toliko politične moči in - v dobro krajank 
in krajanov ter občine Trebnje - odstopili z mesta župana občine Trebnje!

S tem Vas - kot uradni lokalni medij, ki želi kraju in občini le najboljše -
pozivamo k odstopu!

Uredništvo Cajtng in Cajtng.com

Spoštovani g. župan, v imenu številnih 
krajanov, ki mislijo isto, Vas pozivamo k 

takojšnjemu odstopu!

Kdo je kriv oz. 
zakaj je deponija 
Globoko zaprta?

O zaprtju deponije Globoko je 
bilo prelitega že kar nekaj črnila 
(več pišemo tudi danes na naslov
nici priloge TRN), da pa bi dema
ntirali še zadnje, ki mislijo, da so za 
zaprtje deponije Globoko krivi ta- 
koimenovani »zavirači« (in ne žu
pan osebno, kot je prepričana ve
čina), smo za mnenje prosili g. Ja
neza Slaka (LDS) in g. Franca Žni
daršiča (DSD), ki sta sestavljala 
prejšnji Občinski svet in sta bila 
med takoimenovanimi “zavirači11. 
Dandanes, nekaj let po tem, resni
ca prihaja na dan. (Kastelic očitno 
nima kaj povedati...)

vložek v Globoko.
Ker pa je neko pis

mo o nameri podpisal, oziroma se do
govoril za "endk"oziroma vložek gle
de na število prebivalcev, neupošte- 
vaje trebanjski predhodni vložek, je 
rajši videl, da stvar propade! Jasno 
je, da so občine, ki jim je bilo oblju
bljeno manj, kot hi bilo treba pris
pevati za dokončno postavitev regij
skega odlagališča, vztrajale pri pr
votnem izračunu, ki je bil sicer za 
občino Trebnje škodljiv.

Župan seveda realne zahteve ni ni
ti upošteval, niti ni priznal svoje ra
dodarnosti na naš skupni račun in je 
izbral lažjo pot - krivi so drugi, jaz 
sem želel, da stvar rata... V resnici ni 
imel pripravljebnega nič v smeri pri

dobitve evropskih sredstev, kot ved
no. Zato jih tudi nismo nič pridobili, 
razen za "zavoženo" in daleč pred
rago investicijo v kanalizacijo Veliki 
Gaber. Je pa uspešno gradil zgolj na 
kreditih, ki jih bomo morali plačati 
vsi ... Jasno je, da njegova nespo
sobna druščina ni mignila z me-zin- 
cem, da bi reševala vprašanje od
padkov na kakšen drug način ...in ta
ko pojde naprej: investicije na kredit 
in za slavo županu s podporniki, ra
čuni pa nam vsem ... nekaj podob
nega kot na državni ravni Ker ni
majo idej, kako vzeti tam, kjer je, ro
pajo nacijo in kažejo na druge (naj- 
boj pa je rasel skupni dolg države v 
Janševem prvem mandatu - njihovo 
ogledalo pač). “

mag. Janez Slak:
"O vzpostavitvi 
CERO 2 na depo- 
niji Globoko je 

7 .J ^ Občinski svet v pr- 
. vem mandatu žu-

pana Kastelica za- 
čel razpravljati še
le na zahtevo Ob

činskega sveta, saj je postopke od sa
mega začetka vodil precej skrivno
stno sam župan.

Šele, ko mu je večina v Občinskem 
svetu dala vedeti, da odlaganje od
padkov na deponiji Globoko iz 20-tih 
občin, od cca 100.000 prebivalcev,
brez določene odškodnine za minula 
vlaganja Občine Trebnje, ne ho šlo,
je prišel Kastelic s papirji na dan.

Dogovori, kijih je vodil g. Kastelic 
in osnutek pogodbe je bil izrazito 
škodljiv za našo občino. Vse občine 
bi imele enake pogoje in obveznosti 
do novega centra za ravnanje z od
padki.

To pa večini v občinskem svetu, 
predvsem pa tistim, ki vemo, koliko 
sredstev iz minulih občinskih...

(nadaljevanje na naslednji strani)

Izdelava PVC oken in vrat

UDOMA.
Belšinja vas 3, Trebnje * Tel.: 07 3466 166 

Gsm: 031 704 351, 031 704 352 
Splet: www.udoma.si • E-pošta: udoma@siol.net

Naša vizija so zadovoljni kupci zaradi 
kvalitetnih izdelkov, hitrih dobavnih rokov, 

strokovnosti in natančnosti!

Po vaših željah z našo izdelavo in montažo!

ZELO UGODNE CEN {j, ^ 
FRIZERSKIH STORITEV
■ moško striženje.................................. 6,00€ do 9,00€
■ striženje, fen frizura z dodatki.....20,SOC do 23,50€
■ barvanje komplet..........................32,SOC do 38,SOC

AKCIJA:
KLASIČNA PRAMENA - 5% POPUST

Akcija velja od 1. do 5. junija

AR\LN\B0N_

KI SALON GLORIA
TREBNJE (TC SPAR): 07/30-46-748, 031/668 355 
pon, tor, čet, pet 8-19, sob 8-13, sreda ZAPRTO 
VELIKI GABER: 07/30-46-444, 051/740 438 
tor, sre 7-14, čet, pet 13-19, sob 7-13
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(nadaljevanje .s oreišnie strani)

proračunov je bilo vloženih v to de
ponijo, ni bilo všeč. Zahtevali smo, 
da se pravilno vrednotijo minula vla
ganja, zemljišča in eventualna renta, 
do katerih bi bili lahko upravičeni 
okoliški krajani in to poračuna pri 
Občini Trebnje. Da hi občina dobila 
!e odpadke od 100.000prebivalcev, s 
tem pa dodatno - povečano uniče
vanje dovozni cest, dodatno onesna
ženje, nič pa za pretekle stroške, po 
nobeni kmečki pameti ni bilo spre
jemljivo.

Kastelic je trmasto vztrajal na po
godbi, kijo je v »tihi diplomaciji« do
govarjal z ostalimi občinami.

Podobno razmišljanje, kot večina 
v Občinskem svetu Trebnje, so imele 
tudi Občine Grosuplje, Ivančna Go
rica in Dobro Polje, saj naj bi po 
enem od scenarijev, del prebranih 
odpadkov deponirali tudi v špaji do
lini. Tudi te tri občine so zahtevale, 
da se jih v tem projektu obravnava, 
da so v ta projekt že nekaj vložile. Kar 
je popolnoma logično, saj so v pre
teklosti (kot Občina Trebnje) name
sto v vrtce, šole, športne objekte, sre
dstva vlagala v usposobitev ustrez
nega odlagališča. Nove občine pris
topnice - predvsem iz območja Not
ranjske in Kočevske regije, ki so žele
le pristopiti v CERO 2, pa v ustrezna 
odlagališča niso vlagala nikakršnih 
sredstev in so si na ta račun lahko bi
stveni izboljšale infrastrukturo na 
področju družbenih dejavnosti.

Ko je že bilo jasno, da regijskega 
centra za /00.000prebivalcev na de
poniji Globoko ne bo, bi bilo pa mož
no pridobiti evropska sredstva za 
center II. reda za približno 50. 000 
prebivalcev, je g. Kastelic samovolj
no odslovil še občine Grosuplje, 
Ivančna Gorica in Dobro Polje, češ, 
da se z županom Grosupljega ne da 
nič dogovoriti.

Meni pa je bilo že iz samega za
četka jasno, da iz tega centra ne bo 
nič. In sicer iz več razlogov. Prvič 
Slovenija ni tako bogata, da bi si lah

ko privoščila 15 centrov in to še tri 
na Dolenjskem v neposredni bližini 
(Leskovec- Novo mesto, Globoko in 
Spaja dolina - Grosuplje). Drugičje 
bil v tistem času projekt deponije 
Leskovec bistveno dalj pripeljan, kot 
pa Globoko, pa se je v tem trenutku 
znašel v istem zosu kot Globoko (ima 
odločbo o prepovedi odlaganja). 
Tretjič je bil pristop k projektu iz
redno nestrokoven, nekaj časa sta si 
ga podajala kot vroč kostanj iz rok v 
roke Občina Trebnje in Komunala 
Trebnje, dokler na občini niso prišli 
do spoznanja, da so ga dolžni voditi 
sami, saj samo občina lahko pridobi 
nepovratna sredstva. Čas je pa tekel, 
država se je odločila, da bo v nacio
nalnem programu za ravnanje z od
padki zmanjšala število regijskih de
ponij, sledila je še odločba o prepo
vedi odlaganja na deponiji Globoko, 
saj občina v vsem tem času, ko se je 
šla mega projekt, ni bila v stanju iz
peljati niti investicije v sortirnico, ki 
bi po prvotnih ocenah stala 400.000 
€ in bi se lahko pokrila iz zbranih 
ekoloških taks. Še v času, ko sem bil 
član Občinskega sveta, sem večkrat 
vprašal tako župana, kot direktorja 
Komunale Trebnje, kdaj se bo posta
vila sortirnica. Na zastavljena vpra
šanja sta se župan in direktor izgo
varjala eden na drugega, kdo je tisti, 
ki naj bi kaj naredil.

Ne levičarji, ne Drot in ne »zavi
rači« (kot navaja neki komentator, 
op.a.) nimajo nič pri tem, da regij
skega odlagališča na deponiji Glo
boko ni, nič pri tem, da ni bilo možno 
izkoristiti 19 mio € evropskega de
narja, saj smo bili od tega denarja ta
krat, danes pa še bolj, oddaljeni toli
ko, kot je Zemlja od Sonca.

Je pa treba priznati g. Kastelicu, 
da je uspešno plasiral 120.000 € ob
činskih sredstev za idejne projekte 
zasebnemu podjetju za nekaj, ki že 
od samega začetka ni pilo vode. Pa 
hi ga bilo potrebno vprašati, ali bo 
ustrezen delež teh sredstev iztržil od 
ostalih občin, ki so po njegovih trdit
vah bile pripravljene vstopiti v ta 
projekt in pokriti take stroške.

Učenci OŠ Trebnje zbrali 33 ton papirja, 
čeprav so jim neznanci 5 ton ukradli

Na Osnovni šoli Trebnje je potekala od 16. do 20. aprila že druga zbiral
na akcija papirja v letošnjem šolskem letu. Organizatorje bil 9. d oddelek 
z razredničarko Sašo Bedcne, samo akcijo pa je koordinirala skupnost 
učencev.

Učenci so zbrali 33 ton papirja. Žalostno pa j c, da so jim med ponedeljkom in 
torkom ter torkom in sredo ponoči neznanci ukradli več kot 5 ton papirja iz 
kontejnerja, ki je stal pred šolo! To je prva kraja papirja na OŠ Trebnje. Sko
da, da se kriza družbe odraža tudi na tak način in da nepridipravi nimajo vsaj 
toliko srca, da bi učencem pustili veselje do zbiranja. Raje že mladim dajejo 
»dober« zgled in popotnico za naprej.

1
I
Si,

I

Denar od papirja prejmejo učenci, ki ga običajno namenijo za končni izlet v 
9. razredu v Gardaland. S tem tudi posredno pomagajo socialno šibkejšim 
družinam, ki sicer tega izleta svojim otrokom ne bi mogli plačati. Hkrati pa se z 
zbiranjem učenci navajajo na delo v skupini, utrjujejo medsebojno pripad

nost in razvijajo prve 
prave veščine organiza
cije.

Zahvaljujemo sc 
vsem občanom, ki so 
tako ali drugače poma
gali pri zbiranju papirja. 
Želimo si, da bodo zbi
ralne akcije živele še 
naprej in tudi na ta na
čin skrbele za ekološ
ko ozavcščanjc učen
cev.

(Franci Kravcar, 
mentor skupnosti učencev!

|_______________________________________

VSE ZA STREHO
KRITINE - KLEPARSKI IZDELKI - SNEGOLOVI - ŽLEBOVI

KROVCI. POZOR!
♦ določeni modeli z več kot 

43% popusta na tovarniško

ceno! EMEig

♦ Bramac že od 5,82€/m2

♦ Gerard do 17% popusta
AGERARD
KRALJ MED STREHAMI

ESAL

Izjemno ugodne cene izolacij!

♦ Termotop izolacija do 15% popusta 
___

uasa k N/lilf UNIFIT035
""""Ido 35% popusta 

URŠA SF 32 do 38% popusta _

I

VELUX

BREZPLAČNA DOSTAVA! J f Kupovanje pri nas je cenejše,
prepričajte se!

LESENA OKNA IN VRATA, NOTRANJA LESENA VRATA
- visoko kakovostna lesena okna iz lesa smreke, macesna ali meranti
- dvoslojna in troslojna zasteklitev
- lesena okna z ALU maskami zunaj,

RAL barve, strukture lesa
- notranje in zunanje police AZUR

SUBVENCIJE

ZA LESENA OKNA IN VRATA
Kresetova ul. 2, 8210 Trebnje
T: 07/ 34 61 850, F: 07/ 34 61 851 
GSM: 051 642 543, 041 642 543 
INFO@KOKO.SI, WWW.KOKO.SI

OKNA UGODNO:
60 X 60 52,SOC brez DDV 
80 X 80 63,00€ brez DDV 
80 X 100 73,SOC brez DDV 
100X 100 87,00€ brez DDV 
100X 120 97,SOC brez DDV

ALI PA TUDI PO NAROČILU.

amiBm5SE0giB§ GENEUEi! pvc ogTBje

4 II I Atil i a n u A S

kakovostna vrata I 7F OD R75F
■fnoiherm4 I ZE 00 875€
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Je center Trebnjega že 
tretji dan v temi posledica 
nesreče s kamionom ali 
česa drugega?

TREBNJE, 10.05.2012 - Danes smo prejeli 
klic krajana, ki pravi, da je Trebnje menda že 
tretji dan v temi (ponoči, seveda), kot je dejal, pa 
bi naj bilo temno od "Pungartnikovega mosta" 
mimocentra vscdo NI.B banke.

Zakaj ne dela javna razsvetljava, kaj seje zgodi
lo in kdaj bo javna razsvetljava spet delovala, smo 
povprašali predsednika KS Trebnje Davida Kla
riča, ki nam je v slabi uri že poslal odgovor.

"Včeraj je g. Gregorič že poskušal okvaro po
praviti, na terenu sta bila s tajnico, gospo Martino, 
vendarje potrebno predhodno opraviti meritve, da 
se locira napaka/poškodba kabla in vzrok. Te me
ritve opravi Elektro Ljubljana. Kot so včeraj ugo
tovili, je poškodba kabla lahko nastala zaradi nes
reče s kamionom, lahko pa da je kdo posegat v zem
ljo v delu položenega kabla. Ko bodo opravljene

meritve se bo vedelo več. Sedaj bo g. Gregorič za
časno popravil vsaj eno luč, ko bodo končane me
ritve, pa še vse ostale. Predvidevam, da bo Trebnje 
spet svetlo v roku 5-7 dni".

Višja sila, bomo potrpeli. G. Klariču se seveda 
zah valj uj emo za odgovor. (gsj

Center Trebnjemu je bil, 
knt nam je sporočil bralec, 
tri dni v temi. Sedaj je 
napaka odpravljena.

PS: Še isti dan, torej 10. maja, okoli 21. ure smo 
prejeli e-pošto s strani g. Klariča, da je napaka od
pravljena in da spet vse luči (razen ene) svetijo. 
Tako se dela, čestitke!

Pavlinova natakarica 
Marta Avguštinčič 
praznovala Abrahama

Kolektiv gostilne Pavlin, na čelu z lastnikom Ja
nezom Pavlinom.jije ob njenem juhi leju pripravil 
presenečenje, saj so medse povabili priznanega 
opernega pevca Zdravka Pergerja in evropskega 
prvaka v igranju na diatonično harmoniko Blaža 
Brodarja. Program sta sicer izmenično vodila 
Rok Rajar in še vedno »neumorna« Danica Sila.

Minuli mesec, natančneje 14. aprila, je svoj 
50. rojstni dan praznovala znana trebanjska na
takarica Marta Avguštinčič. Abrahama je de
jansko dočakala pet dni prej, praznovanje, kije 
potekalo v Gostilni Pavlin, kjer je Marti tudi za
poslena, pa je potekalo prvo naslednjo soboto.

Martinc zabave se je udeležilo okoli 50 gostov, 
zadnji pa so se odpravili proti domu okoli 4. ure 
zjutraj. Tudi Marti, sicer mati dveh odraslih sinov, 
klemna in Gregorja, ki sicer živi v Starem trgu. 
Dodajmo kot zanimivost, da je Marta v gostilni 
Pavlin zaposlena že celih 30 let, kar le dokazuje 

njeno zvestobo do svojega delodajalca. Daje z 
Marto več kot zadovoljen, pa nam je zatrdil tu
di njen nadrejeni, Janez Pavlin, ki nam je tudi 
namignil, če bi lahko o dogodku napisali kakšno 
vrstico...

Ko smo Marto povprašali - kako je, ko do
čakaš Abrahama, se je - kot vedno - prijazno 
nasmehnila in dodala, da popolnoma isto, kot je 
bilo pred tem, saj se še vedno počuti mlado. Si
cer pa - kot je še dodala ji prav nič ne manjka, 
zadovoljna je z vsem, tudi s kolektivom Gostilne 
Pavlin, kateremu se ob tej priložnosti še posebej 
lepo zahvaljuje, tako za ves trud in rojstno- 
dnevno presenečenje, kakor tudi za sleherni le
po preživet dan v njihovi družbi. (gs)

Ljudski ples in 
instrumenti ter kretanje v 
oddelku Ribic

Strokovni delavki oddelka Ribice se zavedava, 
da je zelo pomembno ohranjati slovensko ljudsko 
izročilo. Danes vse preveč pozabljamo na stare 
ljudske plese, pesmi, običaje, instrumente,...

Zelo smo bile vesele, ko je Vorančeva mamica, 
ga. Doroteja bila pripravljena priti v vrtec in nam 
predstaviti ljudske pesmi in ples ter instrumente. 
Seznanili smo se z gudalom ali lončenim basom, z 
drumlico, z različnimi piškalkami, izdelanimi iz 
različnih materialov, tamburinom, in z nunalico. 
Sami smo se poizkusili v izdelovanju nunalice, in

kasneje nanjo tudi uspešno zaigrali. Naučila nasje 
tudi ljudskega plesa Tri tičice in Igraj v kolo 
jabolko. Obiska in novih znanj smo bili zelo veseli.

V okviru sodelovanja s starši je v oddelek prišla 
Enejeva mamica, ga. Andreja. Pripravljena nam je 
bila predstaviti znake gluhih, kretanje. Otroci so 
bili zelo zainteresirani, vživeli so se v vlogo gluhih 
in spoznali njihov svet. S pomočjo kretanj so se 
otroci naučili pokazati svoje ime in vljudnostne 
izraze - dober dan, dober tek, hvala, prosim.... S 
pomočjo pantomime smo si predstavljali mešanje 
mase za palačinke in peko. Na koncu smo se 
posladkali s pravimi palačinkami, ki nam jih je za 
presenečenje prinesla Enejeva mamica. Naučene 
kretnje z veseljem ponavljamo in uporabljamo.

Strokovni delavki oddelka Brivita in Simona

CAJ i TNG

Optika z

OKLJSOM.

Okulistični pregledi
na zdravstveno kartico

Optika Glasmaher Optika Glasmaher
PE Novo mesto PE Brežice
Kettejev drevored 32 Cesta prvih borcev 20c
8000 Novo mesto 8250 Brežice

pon-pet 9-19 
sob 9-13

pon-pet 9-18 
sob 9-12

Novo mesto 070 660 650 
Brežice 070 660 660
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Pizzerija Maxim odprla svoja vrata, 
otvoritveni žur potrajal do jutranjih ur

V petek, 20. aprila 2012, je svoja vrata odprla Pizzerija Maxim. Lastnik 
Aleš Senica, verjetno najbolj znan Sevničan v Trebnjem, je otvoritev na
črtoval že decembra lani, ko pa je videl, da mu decembra ne bo uspelo od
preti lokala, je z deli nadaljeval počasneje, minuli petek pa lokal tudi od
prl.

Na otvoritvi seje kljub 
muhastemu vremenu zb
ralo veliko število obis
kovalcev, osrednja gostja 
večera pa je bila vedno 
nasmejana in nadvse sim
patična Nuša Derenda.

Da so se obiskovalci 
zabavali, verjetno ni pot
rebno posebej poudarjati, 
zadnji gostje pa so lokal
zapustili šele v jutranjih 
urah naslednjega dne. V
Pizzeriji Maxim pa je bilo
spet zabavno Že naslednj i Truk na svečani otvoritvi sta prerezala lastnik bodočega 
četrtek, ko SO za zabavo Crading centra Miro Kurent (levo) in lastnik Pizzerije 
poskrbeli Mambo King-si. Maxim, Aleš (Max) Senica. (Foto: Mateja Janežič)

obstoječ fotomontaža

GRADING CENTER SE ŠIRI
Pizzerija Maxim se definitivno lahko pohvali z odlično lokacijo. Morda 

zdaj Ic-ta še ni tako videti, ko pa bo zgrajeno oz. dokončano krožišče, se bo 
mimo pizzerije peljalo veliko število (tranzitnih) gostov. Ali povedano dru
gače - ta lokacija bo postala ena izmed najbolj frekventnih, če ne celo naj
bolj, v Trebnjem.

Miro Kurent, lastnik podjetja Grading, kije lastnik objekta, v katerem sc 
Pizzerija Maxim nahaja, 
nam je zaupal, da bo za
radi velikega zanimanja 
za to lokacijo objekt po
večal, natančneje podalj
šal v črko U (sedaj je tlo
risna oblika objekta oz. 
kompleksa L).

Objekt Grading bo pre
imenoval v Grading cen
ter, v njem pa bi naj ob 
Pizzeriji Maxim gostili 
še pet najemnikov. Zara
di pričakovanega poveča
nega prometa se bo pred
vidoma širila tudi dovoz
na pot (nc glavna cesta,
temveč dovozna pot do Grading centra) in sicer v smer proti centru Trebnjega.
Vsa dela bi naj bila zaključena že v nekaj mesecih.

Čestitke, g. Kurent. Morda sc bo od vas kdo kaj naučil, predvsem - kako seje 
potrebno znati "obrniti", da bo poslovanje uspešno, pa tudi - nenazadnje - kaj 
vse se da narediti, če je le volja, želja... (gs)

Napis Grading ne bodo odstranili, kot je bilo sprva 
načrtovano (podjetje se je namreč preselilo na drugo 
lokacijo), temveč se bo le preimenoval v Grading center.

I1EK.
c-mail: itlfl

B
tel: 031 794 429 

e-maii: info@bop.si; www.bop.si

BoP d.o.o., razrez in prodaja lesa 
Zagorica pri Dobrniču 7 

8211 Dobrnič

RAZREZ IN 
PRODAIA LESA

Nudimo vam vse oblike 
žaganega lesa in prevoz!

-
I
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• razrez lesa
• izdelava ostrešij po naročilu
• izdelava več vrst palet
• prevoz hlodovine
• prevoz končnih produktov
• prevoz paletnega materiala
• možno samorazkladanje z 

avtodvigalom
• PRODAJA ŽAGOVINE

'ARSTVO
Borut Antonič s.p. 

Dolenja vas 1, Velika Loka 

07/348-92-24,041/748-495

~w
POSKRBI?

rz^svc
»brušenje,lakiranje ali oljenje parketa
• nabava in polaganje masivnega parketa
• nabava in polaganje gotovih parketov
• nabava in polaganje PVC podov 
»velika izbira gotovih parketov

V Šentlovrencu začetek 
še ene poletne lige v 
malem nogometu

V soboto, 5. maja 2012, se je s tekmami 1. 
kroga začela še ena poletna liga v malem no
gometu, ki se bo odvijala na asfaltnem igrišču 
v Šentlovrencu vse tja do 16. septembra. Tek
me sicer nc bodo igrali v vsem tem času, ker je 
vmes mišljena pavza zaradi letnih dopustov, in 
sicer od 17.06. do 08.09.2012. Turnirji se bodo 
tako dejansko odvijali od 5.5. do 17.06., nato 
pa še od 8.9. do 16.9., ko bo konec poletne lige 
za sezono 2012.

V poletni ligi letos sodeluje pet ekip (lani se
dem), le-te pa se bodo pomerile dvakrat vsaka 
proti vsaki, kar pomeni, da bodo nogometaši odi
grali 8 krogov.

Najbolje so torej štartali nogometaši Tem 
Čateža in Bistroja Lauš, ki imajo 6 točk oz. dve 
zmagi iz dveh odigranih tekem, najslabše pa 
ekipa KMN Rem, ki je zbrala 0 točk oz. dva 
poraza iz dveh tekem. Ekipa KMN Rem je sicer 
zmagovalka lanske poletne lige, zato velja tudi 
letos, kljub dvema kiksema, na njih resno 
računati. Omenimo, da je drugo mesto lani 
zasedla ekipa ŠD Šentrupert, ki letos lige ne 
igra, tretje pa Tem Čatež.

»Letos je prvič do sedaj sproščeno število ig
ralcev iz drugih občin, takoimenovanih »tujcev«, 
kar zna ligi dati poseben čar«, je uvodoma pove
dal vodja tekmovanja Bojan Gliha na naše vp
rašanje po novostih v ligi, na drugo vprašanje - 
zakaj meni, daje letos prijavljenih manj ekip kot 
lani, pa je Gliha odgovoril, da gre osip verjetno 
pripisati dejstvu, da na Mirni vzporedno, sicer le
tos prvič, poteka travnata liga (na umetni travi, 
op.a.).

REZULTATI 1. KROGA: ŠD Šentlovrenc - 
TEM Čatež 2:6, KMN Rem - Bistro Lauš 1:3 KMN 
Rem veterani - ŠD Šentlovrenc 2:2, Tem Čatež - 
KMN Rem 4:2, KMN Rem veterani Bistro Lauš 0:2;

LESTVICA: 1. Tem Čatež (6 točk), 2. Bistro Lauš 
(6), 3. ŠD Šentlovrenc (1), 4. KMN Rem veterani (1), 
5. KMN Rem (0).

DRUGI KROG DANES...

Drugi krog poletne lige bo na sporedu danes, 
18. maja, pomerili pa se bodo: 19.00 Bistro Lavš 
-Tem Čatež, 19.40 KMN Rem KMN Rem ve
terani, 20.30 Bistro Lauš - ŠD Šentlovrenc, 
21.20 Tem Čatež-KMN Rem veterani. (gs)

Kegljačice spet uspešne
Kcgljačice trebanjskega kluba so po najus

pešnejši sezoni zmogle še toliko moči, da so nas
topile na nekaterih slovenskih turnirjih z med
narodno udeležbo. Poglejmo na kratko dosežke:

Na odprtem prvenstvu Krškega v Hrastniku
je zmagala Eva Sako (Lanteks Celje) s 660 podrti
mi keglji, že takoj za njo pa so sc uvrstile naše keg
ljačice - Milena Veber Jarc (555) je osvojila dru
go, Slavica Hribšck (554) tretje, Katja Šribar 
(540) pa četrto mesto.

Na 16. pokalu Pivke je Milena Veber Jarc s
599 podrtimi keglji osvojila 5. mesto in za en kegelj 
celo premagala državno reprezentantko Brankico 
Pavlovič. Na enajsto mesto seje uvrstila zagnana 
Silva Zupančič (583).

Na zahtevnem kegljišču Ljubelja v Tržiču je
sklenjeno 21. odprto prvenstvo, na katerem je naša 
Slavica Hribšek (553) pristala na zelo solidnem 
šestem mestu. Zmaga je po pričakovanju odšla v 
Celje, slavilaje Brigita Strelec (643).

Na enem od najmočnejših turnirjev v Postoj
ni, na katerem so nastopile reprezentantke vseh dr
žavnih selekcij, je zmagala Celjanka Polona Rogi
na (631), naša Milena Veber Jarc pa je s 577 pris
tala na 21. mestu. tKepliaSki klubTrebniet
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Starejši dečki RK Trimo Trebnje 
postali državni prvaki

Finalni turnir starejših dečkov B je potekal 21. in 22.4. 2012 v dvorani 
Zlatorog. Na finalni turnir so se poleg RK Trima Trebnje uvrstili še ŠD 
Mokerc - Ig, RK Celje Pivovarna Laško in RK Jeruzalem Ormož. Mladi 
Trebanjci so na finalnem turnirju odigrali tri tekme in vse tri zmagali ter 
tako zasluženo osvojili 1. mesto v državi.

Za ekipo starejših dečkov B, kije letošnjo sezono končala brez poraza, so 
nastopali naslednji igralci: Potrebuješ Gašper, Kotar Miha, Kotar Marko, 
Majzelj Timotej, Horžen Kristjan, Špelič Nino, Poglavc Urh, Verbič Ur
ban, Hostnik Mihael, Medved Žiga, Hriberšck David, Žugčič Dominik, 
Falkncr Luka, Jcrlah Amadej, Senica Aljoša, Stare Jakob in Zakošck Žan.

Najboljši strelec finalnega turnirja je bil Urban Verbič (RK Trimo), kije do
segel 27 zadetkov, za najboljšega igralca je bil izbran Matevž Kunst (RK Ce
lje), najboljši vratar paje postal Jakob Starc (RK Trimo).

Podrobnejše rezulate ter izjavi Urbana Verbiča in Jakoba Stareta si lahko 
preberetenaCajtng.com. (gs)

Predsednik združenja rejcev višinskega 
škotskega goveda s svojo škotsko 
odpravo obiskal kmetijo Kresal

Od 11. do 15. maja je na pobudo slovenskega rejca škotskega goveda 
Marka Kordiša iz Priniskovcga (občina Šmartno) Slovenijo obiskala škot
ska odprava rejcev višinskega škotskega goveda, na čelu s predsednikom 
tega združenja Charlesom Bruceom. V tem času si je šestčlanska škotska 
odprava ogledala številne slovenske znamenitosti (v ponedeljek, 14. maja 
so v Kočevju pripravili delavnico), v sklopu le-teh pa so dne 13.05.2012 
obiskali tudi občino Trebnje, natančneje kmetijo Kresal na Veliki Šcvnici.

O kmetijstvu in živinoreji
na njihovi kmetiji je sprego
voril Martin Kresal, kije tudi 
razkazal hlev, posestvo, kme
tijske stroje (itd), nato pa so si 
Škoti ogledali tudi znamenito 
vinsko klet, kjer so Kresalovi 
obiskovalce tudi pogostili. Pri
pravili so jim degustacijo vin 
(žametne črnine, laškega riz
linga, modre frankinje in se
veda cvička - za slednjega so 
Kresalovi dan poprej na novo
meški Cvičkariji dobili dve ve
liki zlati medalji), vmes pa po
stregli z domačim kruhom,
sirom, jelenovimi salamami ter orehovo in pehtranovo potico. Škoti so si z 
zanimanjem ogledali tudi Krcsalovo farmo jelenov in damjakov, po dobri uri 
in pol pa so morali že zapustiti naše kraje.

Škoti so se gostiteljem zahvalili za bogato in prijazno postrežbo, darilo v 
znak zahvale (pa seveda ne da bi kdo to izrecno zahteval) pa bodo, kot so dejali,

poslali naknadno. Bodo Kresa
lovi dobili škotsko govedo? 
Tatjana, ta mlada pri hiši, kije 
skupaj z gospodarico Darinko 
pogostila goste, se je namreč 
že zanimala, če jeleni in škot
ska goveda gredo skupaj...

Bravo Kresalovi in hvala, 
ker ste lepo predstavili naš 
kraj. (gs)

Več o obisku Škotov in 
lastnostih škotskega goveda 
pišemo na Caj1ng.com

Polovico visoko kvalitetne kuhinje 
Tiara in Amadea v visokem sijaju 
vam v mesecu maju

podarimo!
Salon Panles kuhinje
Otoška cesta 5, 8000 Novo Mesto

T 08 205 39 60
M 051 682 077

@.QLANDIA
Dežela nakupov

(St it.t
Nahajamo se v trgovskem centru 

Olandia. Vhod v naš salon je iz

ZUNANJE STRANI.

KOVINARSTVO
PAVC

/l\\
Robert Pave s.p., Prešernova ul. 16,8210 Trebnje
07/30 44 887,041/577 451, e-pošta: pavc@siol.net, www.pavc.si
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Konoplja pri mimski podžupanji: 
Čas bo naredil svoje

MIRNA, 23.04.2012 - Uradnega policijskega poročila še ni, iz Policijske 
uprave Maribor so zaenkrat potrdili le, da na območju PL Novo mesto 
vodijo predkazenski postopek, ampak kot strela z jasnega je v četrtek 
usekalo iz vseh medijev-pri mirnski podžupanji sekali konopljo. Nekateri 
mediji so poročali, da je več sto sadik raslo na vrtu, drugi, da v 
gospodarskem poslopju, le nekaj jih je bilo, ki so mimogrede pojasnili, kdo 
je v resnici osumljen...

Čeprav večina verjame, da Bariča 
Kraljevski z zadevo nima nič, dvom
ljivcem ponujamo pogovor z mirnsko 
podžupanjo, ki je vidno utrujena eks
kluzivno za Cajtng predstavila svoje 
doživljanje tako preiskave kot medij
skega (lahko rečemo - nekorektnega) 
poročanja o njej.

• Kriminalisti so sc na vašem nas
lovu oglasili točno pred enim tednom, 
v ponedeljek ... Kako ste doživljali 
njihov obisk? Nikomur ne privoščim 
česa podobnega, čeprav meni ni nihče 
nič hotel, prav nasprotno, vsi so bili zelo 
korektni. Lahko bi, kar so mi ponudili 
takoj, zapustila prizorišče, a končno je - 
ne glede na vse - šlo za moj dom.

• Županu Dušanu Skerbišu ste po
nudili svoj odstop. Zakaj? Že nasled
nje jutro je bila moja prva pot k županu. 
Veliko ni bilo treba pojasnjevati, saj je 
bil v glavnem poučen. Ponudila se mu 
svoj odstop. Zakaj? Sem človek, ki je 
svoje vrednote oblikoval v nekem dru

gem času, predvsem pa ne želim nikogar prizadeti.

Bariča Ki.
Številna Sl 
sporočita in 
spodbudni popi 
me prepričujejo, di 
tistim, ki so se 
truditi, te nkuspeto 
povsem ohlafiti 
mojega imena.

• Kar nekaj navedb se je pojavilo v medijih, med ljudmi pa množica 
dvomov in vprašanj. Razčistiva najbolj pogosti vprašanji. Najprej: kako 
niste opazili nasada - po poročanju medijev je šlo za nekaj sto sadik? Nasad 
103 sadik so našli v delu gospodarskih prostorov, kije bil v najemu in tja nisem 
stopila že leta.

• Je mogoče, da res niste opazili nič sumljivega? Kaj pa račun za elek
triko? Če se z nekom dogovoriš za znosno skupno življenje po razvezi, se od
vadiš spraševati. Življenje se pač razdeli na: to je moje, to je tvoje, vmes pa je 
meja, kije nima smisla prestopati, ne z vprašanji, ne z dvomi, ne s sumi. Dos
ledno smo spoštovali zasebnost, pošte pa, čeprav je bila to le položnica, nismo 
nikoli odpirali drug drugemu.

• Kako pa ste oz. še doživljate po
ročanje medijev o dogodku? Da so
me nekateri mediji polili z gnojnico, je 
predvsem populistično dejanje. Članek 
o sami najdbi bi v množici dandanaš
njih dogodkov ne bil deležen tolikšne 
pozornosti, če se ne bi zgodil, kjer se je.
Moram pa povedati, da so se regijski 
mediji potrudili pridobiti tudi drugo 
plat medalje, za kar sem jim hvaležna.
In tudi Cajtngu se za pobudo, da odgo
vorim na nekaj vprašanj v zvezi z dogajanji zadnjih dni, iskreno zahvaljujem.

Mirnski župan Dušan Skerbiš o 
primeru: "Bariča mi je 
pojasnila, kaj se je zgodilo v 
ponedeljek, in povedala, da za 
dogajanje v delu gospodarskega 
poslopja ni vedela, prav tako so 
ji kriminalisti zagotovili, da ni 
osumljena. Ker ji zaupam in 
verjamem, ostaja podžupanja."

Vabljeni na 
gasilsko veselico z 
Novimi spomini

PGD Veliki Gaber prireja 
gasilsko veselico, ki bo v soboto, 
02. junija 2012 s pričetkom ob 20. 
uri. Za zabavo bo poskrbel 
ansambel Novi spomini, za hrano, 
pijačo in bogat srečelov pa domači 
gasilci. Vljudno vabljeni!

• Cajtng da itak vsakomur možnost, da pojasni zadevo, le drugi ne želi
jo, ker očitno nimajo čiste vesti. Pa pustimo to. Zaključimo z dvomljivci ... 
Kaj lahko rečete njim? Vsak si bo sam oblikoval lastno mnenje, če si ga že ni. 
Zame je pomembno, da je v vsakem slabem tudi nekaj dobrega: Številna SMS 
sporočila in klici ter spodbudni pogovori me prepričujejo, da tistim, ki so se tru
dili, le ni uspelo povsem oblatiti mojega imena. Čas pa bo naredil svoje.

Dodajmo, daje prvi mož mariborskih kriminalistov Robert Munda 23. aprila 
2012, torej le nekaj ur ur po našem intervjuju, na novinarski konferenci v Mari
boru jasno in glasno povedal, da Bariča Kraljevski NK spada v krog osum
ljencev. Novico o najdeni konoplji na posestvu podžupanje so nekaj dni prej 
populistično povzeli številni lokalni, regionalni in slovenski mediji, resnico 
pa sonato zapisali le redki. Dejstvo pa je - podžupanjaje tudi uradno - čista, (gs)

ZAKLJUČNA GRADBENA DELA - PREVOZI

GRADAAGNIC

Peter Agnič s.p. 
Majcnova 4, Trebnje 
Tel: 07/ 30 44 752, 
Gsm: 041618 975

Nudimo izvedbo z najkvalitetnejšimi 
materiali in garancijo!

Halo beton d.o.o. ima številne zadovoljne stranke na področju betona. Naše plovne 
prednosti so poznavanje dela z neizkušenimi kupti, svetovanje za vas najprimernejše 
sestave betona in dostava v dogovorjenem času. Odločite se za betonarno Trebnje!

Ponosni Mniki (ertifilulJlMliovoiti
ZAC

BETONARNA TREBi
®IM

Halo beton dM, Podjetniško ilka UREBNIE - www.bolobeton.si - holobeton@omoil.(om
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Seznam cest, ki so se 
poškodovale ob gradnji 
AC, je že znan, a še ni 
zrel za javnost

Seznam cest, ki so se poškodovale ob gradnji 
avtoceste, je že znan, a očitno še ni zrel za javno
st. Vsaj tako nam je včeraj zatrdil Marjan Koler 
zDARS-a.

tili, nikakor pa ne smemo dovoliti, da sanacija 
cest ostane na naših plečih, torej da bi jih morali 
sanirati sami, s svojim denarjem.

Morda pa bi lahko bili na Občini tako prijazni in 
nam odstopili seznam cest. Glede na to, da so oni že 
podpisali sporazum, smatramo, da je korekten, a 
če je za njih, ni nujno, daje tudi za ostale kraja
ne. Ne bi bilo namreč prvič (spomnimo, župan je 
nekoč že bil zagovornik DARS-a, namesto da bi 
branil naše interese), če bi pristali na nekaj, kar ne 
prinaša ravno blaginje Trebnjemu oz. Trebanjcem.

»Sporazum je že pripravljen, usklajen z občino 
in posredovan v podpis izvajalcem, Primorje d.d. 
pa ga še vedno ni podpisalo«, jc pojasnil Koler. Na 
pod vprašanje - če lahko dobimo seznam cest ter 
zakaj Primorje ne podpiše sporazuma, pa smo 
dobili odgovor, da se je pri Primorju zataknilo za
radi znanih težav, seznam cest pa bo na ogled šele 
po sklenitvi sporazuma.

Da Trebnje trpi zaradi težav drugih, smo že va
jeni, nenazadnje je gradbišče ob izgradnji krožišča 
stalo več kot leto dni (bi morda lahko za to iztržili 
celo kakšno odškodnino??). Sedaj seje vse sku-

ml ^
m

'Katere vse ceste bodo sanirane? Upamo, da ne 
bo kaj ostalo na naših plečih in da bomo morali 
ceste popravljali z našim denarjem.
Namreč, zpodilo se je le, da je župan zagovarjal 

-DARS, namesto da hi tih duizna.korist občine.

paj - na srečo - le začelo premikati in krožišče, ka
kor tudi vsa druga dela v zvezi z njim, bi naj bilo
končano konec avgusta letos.

Ker j e že bralec (v komentarju) namignil, da bo
do DARS-ovci oz. njihovi podizvajalci naredili le 
najnujnejše, to jc - da se Mirna priklopi na HI in 
nadvoz preko proge, ostalo pa pustili nedotaknje
no, še toliko bolj z zanimanjem spremljamo to 
zadevo, saj nam ni vseeno, kaj bodo za seboj pus-

KDO BO SANIRAL MOST N A H1 ?

Mimogrede, Občino Trebnje javno sprašujemo - 
kaj so naredili v zvezi z mostom na HI pri Po
nikvah? So komu dali vedeti, da gaje potrebno sa
nirati? Bralec Gargamel je namreč že pred mese
cem in pol zapisal, da bomo lahko veseli, če se 
most na HI ne bo podrl, ko bo spet stekel promet 
čezenj. Skozenj namreč "kaplja"že tako močno, da 
je ovinek ceste Trebnje - Ponikve pod njim že pov
sem uničen.

Sicer ni rečeno, da se bo most res zrušil, a vseeno 
ne škodi, če se zadevo prouči. Torej kaj se doga
ja v to smer, draga Občina?

HOFER ŠE VEDNO 
ZAINTERESIRAN ZA TREBNJE

» V roku 90 dni od dneva, ko je bil izvajalec kro
žišča (CGP Novo mesto) uveden v dela, mora biti 
končan priključek za Hofer«,\e že pred dobrim me
secem dni (02.04.2012) za Cajtng povedal DARS- 
ovec Marjan Koler. Ker bo ta rok potekel že čez 
dober mesec (26.06.2012), smo se obrnil na Hofer z 
vprašanjem, če so še vedno zainteresirani za 
gradnjo poslovalnice v Trebnjem, iz službe za 
stike z javnostjo pa so nam sporočili, da jih Trebnje 
še vedno zanima.

»Z gradnjo bomo pričeli takoj, ko bomo dobili 
vsa potrebna upravna dovoljenja. Vlogo za izdajo 
gradbenega dovoljenja bomo ponovno vložili v teh 
dneh, saj smo prejeli vso dodatno dokumentacijo, 
ki jo je zahtevala Upravna enota. Želimo si otvo
ritve v letu 2012, več pa bo znanega po pridobitvi 
gradbenega dovoljenja«, so še za Cajtng.com po
vedali v Hoferju. (gs)

Zaradi počene arkade 
Smole izgubil dvoboj, 
Trlep meni, daje bila 
borba prekinjena 
neupravičeno

Član trebanjskega kluba tajskega boksa No 
Fcar Grega Smole je minuli vikend nastopil v 
Bergamu v Italiji, kjer sc je na Proti gala D- 
Fight-u pomeril proti izkušenemu Portugalcu 
Joseju Barradasu. Smoleje borbo začel odlično, 
nato pa je zdravnik borbo zaradi počene arkade 
prekinil dvoboj. Spomnimo, na podoben, lahko 
bi rekli - nesrečen, način je lani, 4. septembra, 
dvoboj izgubil tudi Dejan Zavec (Smoletova 
poškodba je bila sicer bistveno manjša), s tem pa 
je ta (Zavec, op.a.) tudi izgubil naslov svetovne
ga boksarskega prvaka.

Grega Smoleje v Italiji še enkrat več potrdil, da 
seje razvil v odličnega borca, o katerem bomo za
gotovo še veliko slišali. Naš najboljši borec se je 
tokrat pomeril proti Joseju Barradasu in ring za
pustil s sklonjeno glavo. Borba pa bi se prav lahko 
razvila tudi v povsem drugo smer...

Smoleje odlično začel borbo in se povsem ena
kovredno kosal z veliko izkušenejšim nasprot
nikom, v zadnjih sekundah prve runde pa mu je po 
eni izmed izmenjav udarcev počila arkada nad des
no obrvjo. Čeprav je bil Smole pripravljen nada-

6E Minister Bogovič glede zaprtja 
deponije Globoko:

_ ,^0 m GLASNO!

OBČINE NISO NAREDILE 
DOMAČE NALOGE!

Preberite na ( ajtng.eom!

Ijevati borbo (denimo tako, kot v Bakuju, ko je bi
la poškodba veliko hujša - natrgana mišica, hude 
udarnine nartnih kosti ter podkoleni), je zdravnik 
menil drugače in prekinil dvoboj. Trener Smole
ta Jože Trlep je ob tem na Facebooku zapisal, daje 
bila po njegovem mnenju borba prekinjena ne
upravičeno.

"Kljub temu je Grega pokazal, da je popolnoma 
enakovreden najboljšim borcem sveta in da bodo v 
svetu še velikokrat slišali zanj. Kljub poškodbi in

Po zaključku redakcije se je mednarodnega 
eventa Voungblood na Slovaškem udeležil naš bo
rec Alen Štritof (o tem pišemo na Cajtng.com), ta 
vikend pa se bodo na državnem prvenstvu pomerili 
trije naši borci, Jurc Smole, Luka Alauf in Grega 
Smole, slednji le v primeru, če bo do takrat povsem 
pripravljen za borbo. Zadnji vikend v maju (26.5.) 
čaka naše fante še en event, v Velenju bosta na 
Fight Zone-u nastopila Grega Smole in Alen Štri
tof. Seveda bomo na Cajtng.com poročali tudi o 
tem. Srečno, fantje, čestitke, Grega! (gs)

OKLJSOM.

Okulistični pregledi
na zdravstveno kartico

Optika Glasmaher Optika Glasmaher
PE Novo mesto PE Brežice
Kettejev drevored 32 Cesta prvih borcev 20c 
8000 Novo mesto 8250 Brežice 

pon-pet 9-19 pon-pet 9-18
sob 9-13 sob 9-12

Novo mesto 070 660 650 
™ Brežice 070 660 660
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Rok in Miha na svoje stroške 
očedila rondo na Ponikvah

“V nedeljo, 06. maja 2012, sta 
dva mlada fanta. Rok Rajer in Mi
ha Sever, stanujoča na Gorenjih 
Ponikvah, očedila rondo na Ponik
vah, in to na svoje stroške. Bravo, 
fanta, malo je takih ", je uvodoma 
zapisal bralec, ki se je podpisal 
Krajan Gorenjih Ponikev, nato 
pa nadaljeval:

‘‘Upam, da dobita vsaj pohvalo 
od župana, ki se občasno še vedno 
vozi v rodno vas Dolenje Ponikve 
(mar ne živi tam, op.a.???). Mo
goče pa se vama kdaj pridruži pri dobrih delih ali celo prispeva kakšen evro za 
rožice, kijih sicer mislita zasaditi z svojim denarjem ",je še zapisal Krajan, zak
ljučil pa s sloganom: “Dobra dela štejejo, ZA lapšo občino Trebnje!

Se strinjamo, krajan Go
renjih Ponikev. Hvala tudi 
Tebi, ker si javnosti pred
stavil njuno prizadevanje 
za lepšo občino.

Neuradno smo še izve
deli, bi naj Rok in Miha do 
nekaj cekina poskusila priti 
s pomočjo Krajevne sku
pnosti Dolenja Nemška 
vas, kamor spadajo Ponik
ve, v kolikor pa jim le-ti ne 
bodo hoteli (ali mogli) pris
luhniti, pa bosta rondo ure
dila na svoje stroške. Vse 

to bi naj bilo narejeno kmalu, menda že v roku tedna ali dveh.

Še enkrat, bravo Rok in Miha!! Lahko sta za zgled mladim, pa tudi tistim, 
čigar naloga bi urejanje rondoja morala biti. (gs)

Bomo zopet gledali 
nogomet na prostem? BBE®3

Veliki večini Trebanjcev so še vedno v spominu nepozabni dnevi sprem
ljanja tekem naše nogometne reprezentance na Big screcnu v trebanjskem 
parku. Kljub temu, da je od takrat že minilo kar 2 leti, so spomini zelo živi.

24 UR NOGOMETA, PRVIČ V TREBNJEM

Iz Nogometnega kluba Trebnje so nam sporočili, da razmišljajo, da bi v sk
lopu prireditve 24 ur nogometa, omogočili obiskovalcem tudi ogled nogo
metnih tekem z Evropskega prvenstva v nogometu na prostem.

Za kaj gre? KS Trebnje že pridno izvaja napovedanih 20 prireditev ob 20. 
obletnici mesta Trebnje. Minulo soboto seje zgodil Tek po ulicah Trebnjega, 
že 08. in 09. junija pa bosta KS Trebnje in NK Trebnje organizirala prireditev, 
imenovano "24 ur nogometa", kjer bodo nogometaši kar 24 ur nepretrgoma 
igrali nogomet. Prireditev se bo začela v petek, 08. junija popoldan in se bo 
končala v soboto, 09. junija ponoči. Nogometna tekma, ki bo trajala 24 ur, pa 
se bo pričela v petek ob 20h uri in bo trajala seveda do sobote zvečer do 20h.

Na tej tekmi se bodo lahko zvrstili v igranju nogometa prav vsi, ki imate to 
željo. Dovolj je že, da zavrtite številko 031 372 420 in sebe ali svojo ekipo pri
javite za sodelovanje. Lahko pa pošljete tudi e mail na nk.trebnje@gmail.com 
in se prijavite, tako moški, kakor ženske, tako deklice, kakor dečki. Nobenih 
omejitev ni in ker KS Trebnje sponzorsko sodeluje pri tej prireditvi, je sodelo
vanje na prireditvi brezplačno za vse.

BOGAT SPREMLJEVALNI PROGRAM

Tako v petek zvečer, kakor tudi v soboto zvečer bodo organizatorji poskr
beli za večerno zabavo za vse udeležence, pa tudi za vse ostale, ki se želijo po
veseliti. Na šolskem igrišču bo namreč organizirana zabava z ansamblom, pa 
tudi zajedačo in pijačo bo poskrbljeno. Organizatorji nameravajo pripraviti tu
di posebna presenečenja za naj mlajše obiskovalce ter ogled večernih tekem 
z Evropskega prvenstva v nogometu, ki se bo ravno tiste dni pričelo na Polj
skem in v Ukrajini.

Ker program še ni v celoti pripravljen, ga bodo organizatorji predstavili 
kasneje. Predvidevajo tudi organizacijo 
humanitarne dražbe dresa slovenske 
nogometne reprezentance s podpisi ig
ralcev, obisk znanih nogometnih oseb
nosti iz Slovenije in celo tujine, finalni 
turnir Junior lige selekcije U8 in še 
mnogokaj.

Vabljeni torej vsi zainteresirani, da se
čim prej prijavite k sodelovanju na 
najdaljši nogometni tekmi, ki bo kdaj
koli odigrana v Trebnjem. £jkj

^ Eden izmed največjih 
1 rrdugodkov, ki so se na sploh 
* odvjjtdj v trebanjskem park
<■83 emdb-U.

MONTAŽA pohištva
Andrej Korošec s.p.
gsm: 040 529 180
e-mail: andrej.korosec.sp@gmail.com

• vgrajevanje stavbnega pohištva 
in notranje opreme

• izmera, svetovanje in prodaja
• demontaža in odvoz pohištva
• oblaganje tal in sten
• notranja zaključna dela
• vzdrževanje objektov; hišniška dela

>

r . ■s - d.o.o.

- IZDELAVA STROJNIH OMETOV, TLAKOV (estrihov)
- VSE VRSTE FASAD
- ADAPTACIJA PO KONKURENČNIH CENAH

P0GREBRE JR 
P0K0PRJL3ŠKE 
ST0R3TVE

0KLESER
Rudimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti najboljši in najugodnejši.

Oklešen d.o.o.. K Rohu 26. Rovo mesto: Tel.: 07/33 70 200 - non stop

KULINARIKA JURE 
CATERINS

Za vas organiziramo piknike, veselice, 
fantovščine, dekliščine, poroke, 
obletnice, poslovne pogostitve, 
zabave za zaključene družbe,...

r. %s*
ifci!5

Jure: 040 629 123
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OŠ Trebnje državni prvak v rokometu, 
Matic najboljši igralec, Žiga pa vratar

V torek, 17.4.2012, je v Ormožu potekalo finale državnega šolskega pr
venstva osnovnih šol v rokometu za starejše dečke letnika 1997 in mlajši. 
OŠ Trebnje je odigrala tri tekme in vse tri prepričljivo zmagala ter tako 
postala državni prvak!

Poleg naše šole so na finalnem turnirju nastopale še OŠ Ormož, OŠ Sava 
Kladnika - Sevnica in OŠ Mirana Jarca - Črnomelj. Poleg omenjene zlate me
dalje so bili s strani selektorja moške članske reprezentance Slovenije Borisa 
Deniča v idealno sedmerico turnirja izbrani Matic Kotar (srednji zunanji), 
Marcel Kepa (krožni napadalec) in Žiga Urbič (vratar). Še posebej pa sta bila 
nagrajena Matic Kotar za najboljšega igralca in Žiga Urbič za naj vratarja.

Za OŠ Trebnje so nastopali naslednji igralci: Kotar Matic, Valentin Mla
kar, Marcel Kepa, Iztok Mikec, Jan Kralj, Luka Povhe, Gregor Potrebu
ješ, Gašper Potrebuješ, Miha Kotar, Marko Kotar, Urban Verbič, Kristjan 
Horžen, Miha Krevs, Nejc Vencelj, Žiga Urbič in Aljoša Senica.

Podrobneje o dogajanju in rezultate tekem najdete na Cajtng.com!

Leo klub Trebnje spet dobrodelen
Člani LEO kluba Trebnje so v so

boto, 21. 04. 2012, obiskali oskr
bovance Doma starejših občanov 
Trebnje, katerim so pripravili kraj
ši kultumo-zabavni program in jim 
s tem malo polepšali njihov vsak
dan. Isti večer so v sodelovanju z 
dramsko skupino P.L.I.N. orga
nizirali dobrodelno predstavo z 
naslovom »Plin s smehom po do
lin'«. Fantje in dekleta so poskrbeli
za veliko smeha v dvorani, izkupiček od zbranih prostovoljnih prispevkov pa 
so namenili družini iz Gombišča, ki bodo denar potrebovali za obnovo strehe.

V Šentrupertu bodo tudi letos z državnim 
denarjem obnavljali kritične odseke

ŠENTRUPERT, 25. april 2012 - Člani in članice Občinskega sveta Ob
čine Šentrupert so včeraj na 14. redni seji med drugim sprejeli tri doku
mente identifikacije investicijskega projekta (D1IP) za projekte, kijih bo
do sofinancirali iz naslova 21. in 23. člena Zakona o financiranju občin. 
Skupna vrednost projektov je 144 tisoč evrov.

Gre za tri projekte: prepust Straža, most 
Škrljevo in pol kilometra javnih poti. Re
konstrukcija prepusta v Straži na odseku 
javne poti Brinje-Straža-Trstenik, ki je 
slabo funkcionalen, ob večjem deževju pa 
voda poplavlja in zmanjšuje prometno var
nost, jc ocenjena na 34.320 evrov. 63.480 
evrov naj bi stala rekonstrukcija mostu Škr
ljevo na lokalni cesti Šentrupcrt-Zaloka, 
za dotrajane odseke javnih poti v občini v 
skupni dolžini 500 metrov pa bo občina za 
rekonstrukcije in nujne sanacije namenila 

46.200 evrov. Od potrebnega denarja naj bi iz naslova že omenjenih 21. in 23. 
člena ZFO Občina Šentrupert dobila 120 tisoč evrov.

„ Gre za manjše projekte, vendar za kakovost bivanja občanov so pa to zelo 
pomembni projekti, kajti s tem izboljšujemo prometno varnost, prevoznost in 
prometno povezanost v občini. Tekom celega leta vedno zbiramo tudi pobude 
občanov, kje so tiste problematične, kritične točke, kritični odseki cest, lokalnih 
in javnih poti. Imamo namen narediti najmanj štiriletni program vzdrževanja 
teh cest, da nam bo še lažje v prihodnosti določiti prioritete in imeti pripravlje
ne projekte za prijavo na takšna sredstva, "je pojasnila direktorica Občinske 
uprave Občine Šentrupert Mateja Jazbec. Večna Cajtng.com!

) Bavex d.o.o., Trubarjeva 12, Trebnje
==n Tel.: 07/30 45 640
bavexj Delovni čas: 8h - 12h in 14h - 17h, sob.: 9h - 12h

T&FETERINA 
Wo, DOBRO

Ambulanta Ivančna Gorica
(Ljubljanska cesta)
Telefon:
01/78-69-766,01/78-77-111

Delovni čas: vsak dan od 7. do 14. in od 17. do 18., sobote od 8. do 11. ure

Vašim malim živalim nudimo:
- vsa preventivna cepljenja
- zdravljenja
- sterilizacije, kastracije
- preglede z UZ (pregled na brejost)
- operacije mehkih tkiv
- oskrba in toaleta ran
- čiščenje zobnega kamna
- diagnostične preiskave kot so 

biokemijska preiskava krvi, test na mačjo levkozo in mačji aids, test na 
mikrosporijo, test na parvovirozo...

- sredstva za odpravo zunanjih in notranjih zajedalcev

Prodaja hrane priznanih znamk: 
Eukanuba, Hill's, Royal canine in lams

Eukanuba*1
is;.y

ROY4L CkNIN

Prodaja pripomočkov 
za nego živali: 
ovratnice, povodci, oprsnice 
znamke Rogz; krtače, ležišča, blazine, 
torbe, šamponi, igrače, priboljški...

Telefonske številke:
01/7877-111 - Ambulanta Ivančna Gorica 
041/626-935 - Gorazd Skubic dr.vet.med. 
031/692-046 - Aljoša Kolenc dr.vet.med. 
031/502-367 • Marija Felician dr.vet.med. 
031/852-436 - Mateja Skubic dr.vet,med. 
041/327-716-Dežurna številka
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ZŠAM Trebnje in policisti PP 
Trebnje skupaj v preventivni akciji

ZŠAM (Združenje šoferjev in avtomehanikov) Trebnje in Policijska po
staja (PP) Trebnje sta skupaj z SPV (Svet za preventivo in varnost) občin 
Trebnje, Šentrupert, Mokronog- Trebelno in Mirna izvedli preventivno 
akcijo »varnostni pas in mobilni telefoni«, kije potekala v ponedeljek, 23. 
4.2012 med 14. in 20. uro na različnih lokacijah Trebnjega (od koder je tu
di slika) in sosednjih občin.

S pomočjo policistov 
PP Trebnje in strokovno 
izkušenih članov ZŠAM 
Trebnje je bilo ustavlje
nih in strokovno pregle
danih 156 vozil. Med ko
ntrolo je bilo ugotovljeno, 
da kar 98% voznikov na 
cestah naših občin strik
tno uporablja varnostni 
pas, voznikov z uporabo 
mobilnega telefona pa ni
so ustavili. Naši člani so 
vsem ustavljenim vozni
kom tudi delili propaga
ndna gradiva, ki opozar
jajo na varnost v cestnem
prometu. Akcija je tudi tokrat temeljila zgolj na preventivi, da pa delamo 
učinkovito, kažejo tako naši rezultati, kot tudi statistika Policije.

Z v i t/ Trebnje sn tudi letos v 
sodelovanju s P P Trebnje pripravili 
preventivno akcijo.

Zahvaljum se našim članom - Jožetu, Francu in Tonetu za prostovoljno so
delovanje v akciji, kakor tudi PPTrebnje in policistki g. Renati.

S Šoferskim pozdravom: SREČNO! flgor Skol. predsednik ZŠAM Trebnje!

Sklad Vrtca Trebnje zelo uspešno 
izvedel svojo 6. dobrodelno prireditev

Letošnja dobrodelna prireditev Sklada vrtca Trebnje (SVT) je bila iz
vedena namensko za zbiranje sredstev za nakup pianina in Orffejevega in- 
strumentarija. Glede na zbrana sredstva bo lahko Sklad ta dveletni pro
jekt tudi uspešno zaključili, saj seje do sedaj zbralo nekaj preko 2.300,006, 
donacije pa še vedno prihajajo. (več na Caitng.com!)

SESTAVIL: 
GORAN SMUK

LOKAL 
S SLIKE

(začetek gesla)
ZDRAVILNA
RASTUNA

IZVAJALCI
ZNANE

LAMBADE

IME
NEKDANJE

SMUČARKE
ZAVADLAV

REČICA NA 
ŠTAJERSKEM, 
LEVI PRITOK 

SAVINJE

PERZIJA

TEKOČINA, KI 
JO IZLOČAJO 
ŽLEZE ZN0J- 

NICE, POT

EDEN IZMED 
LETNIH ČASOV

STOTI DEL 
YU DINARJA
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ANGLEŠKA
PEVKA
TANITA

IME NEKD. 
AMERIŠKE 

SMUČARKE 
MCKINNEV

SODOBNIKI
KELTOV

FORDOV
MALČEK

GROBO
ORIENTALSKO

SUKN0

BREZPRAVNA
MNOŽICA

REKA V 
BRAZILIJI, 

NAJVEČJA NA 
SVETU

LOKAL 
S SLIKE 

(nadaljevanje 
in konec gesla)

AM. ZVEZNA 
DRŽAVA Z

GL. MESTOM 
MONTGOMERV

PEČENJE

1. OSEBA 
MNOŽINE

MEŠANA 
SOLATA 

NIZ0ZEM. 
N0G0M. KLUB

MARUŠA 
TER0PŠIČ 

SL ROKOM. 
VRATAR JURE

NOETOVA 
BARKA 

SKUP. IME ZA 
N0RD. B0ŽAN.

HOLANDSKA
JADRNICA

IT. ZNAMKA 
KAMIONOV

ORANJE
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NOČNI
AZIJSKA METULJ Z
OPICA TRAKOVI

NA KRILIH

ročna pralnica
Obrtniška 41. BEI10 Trebnje 

tel.: 051 511 045

Celovita storitev čiščenja in nege vozil

Mont tim Smole d.o.o. 
Dolenje Ponikve 1, TREBNJE 

041631984,031860 744 
www.monttim.si

PRIDI, VIDI IN SE ČUDI,
KAJ Tl FIRMA MONT TIM NUDI!

♦ krovstvo in kleparstvo
♦ dobava in montaža strešnih kritin
♦ dobava in montaža fasadnih sistemov
♦ izdelava nosilnih jeklenih konstrukcij

♦ gradbeni inženiring
♦ krivljenje pločevine
♦ plazemski razrez
♦ prevozi
♦ izposoja dvigal

»»o*'V"'
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Tudi letos bo pri .-m. 
Obolnarju potekal 
Poletni športni tabor

Takoj po koncu šole (šolskega leta) bo tudi le
tos pri Obolnarju potekal tradicionalni Poletni 
športni tabor, ki bo na sporedu že trinajstič. Ta
bor je namenjen otrokom od 7. do 13. leta staro
sti (letniki 1999 - 2004), tudi letos pa bo potekal 
v dveh terminih (izmenah) in sicer prvi od 25. do 
29. junija in drugi od 2. julija do 6. julija (oba
krat od ponedeljka do petka).

Kot pove že samo ime, se na taboru otroci uk-

Pod klopjo preži klop
S toplejšimi meseci pridejo tudi klopi, ki ste 

jih verjetno že opazili na svojih ljubljenčkih. 
Klopi pa niso le nadloga, ampak tudi prena
šalci bolezni, ki so nevarne tako nam kot našim 
bolj kosmatim prijateljem.

Med bolj znane s klopi prenosljive bolezni za
gotovo sodi BORELIOZA, kije pogosta tudi pri 
ljudeh. Pri psih se kaže z vročino, artritisom, ote
čenimi bezgavkami, izgubo apetita, lahko pa tudi 
z odpovedjo ledvic in živčnimi znaki. Zanimivo 
je, da se pri živalih okoli mesta ugriza klopa ne po
javlja kroglasta rdečina, ki je značilna za borelio
zo pri ljudeh. ERLIHIOZA je prav tako nevarna 
bolezen, ki jo prenašajo klopi, povzročajo pa jo ri- 
kecije, ki so nekaj posebnega med bakterijami. 
Nekdaj sojih imenovali kar vmesni člen med bak
terijami in virusi. Rikecije napadejo nekatere bele 
krvničke in povzročajo vročino, utrujenost, izgu
bo apetita, anemijo, manjše podkožne krvavitve, 
ponavljajoče se šepanje, lahko pa tudi živčne mot
nje in probleme z ledvicami. Erlihioza pogosto 
poteka tudi v subklinični obliki, kjer omenjeni 
znaki niso tako opazni. BABEZIOZA je še ena s 
klopi prenosljiva bolezen. Povzroča jo mikro
skopsko majhen parazit, ki napada rdeče krvničke 
in povzroča anemijo, lahko pa tudi vročino, dia
rejo, zlatenico in odpoved ledvic. Zaradi anemije 
je včasih potrebna celo transfuzija krvi. Klopi lah
ko povzročijo tudi klopno paralizo, kije posledica 
nevrotoksina, ki ga izločajo s slino. Ta paraliza 
lahko privede do težav pri samem hranjenju in ce
lo dihanju, posledično pa tudi smrt. Klopi sicer 
prenašajo še več bolezni, vendar pa so naštete v 
naši okolici najpogostejše.

Klopi se izležejo iz jajčec kot ličinke, ki se na- 
sesajo krvi in se preobrazijo v nimfe. Te morajo 
spet priti do človeške ali živalske krvi, da posta
nejo odrasla oblika klopa, ki se mora spet napiti, 
da se lahko razmnožuje. Iz razvojnega kroga vi
dimo, da mora klop za celoten razvoj, ki lahko tra
ja do 3 leta, zamenjati 3 gostitelje in to dejstvo 
nam pove, zakaj so klopi tako pomemben prena
šalec bolezni.

Klope je potrebno z živali odstraniti čim prej, 
saj zgodnejša odstranitev zmanjša verjetnost pre
nosa okužbe. Borelija npr. potrebuje okoli 24 ur, 
da se s klopovega črevesja prenese v njegove slin- 
ske žleze in od tam okuži našega ljubljenčka. Pri
sesanega klopa lahko odstranimo z roko, še bolje 
in lažje pa lahko to naredimo s posebno pinceto za 
odstranjevanje klopov. Klopa zavrtimo v naspro
tni smeri urinega kazalca, ga odstranimo in uniči
mo. Prisesanih klopov ni priporočljivo polivati z 
oljem, alkoholom in podobnim, saj se s tem spod
budi izločanje sline pri klopu in poveča možnost

varjajo z različnimi športi, organizatorji pa stre
mijo k temu, da otrokom približajo dejavnosti in 
športe, s katerimi se morda drugače ne bi imeli 
možnost spoznati. Večino stvari izvedejo v naravi, 
otroci pa se tako spoznajo z nogometom, košarko, 
pikadom, lokostrelstvom, balinčkanjem, stre
ljanjem z zračno puško in tako dalje. Seveda so tu 
še številne druge zanimive družabne igre, ponavadi 
pa se otroci še najbolj razveselijo kopanja v tam
kajšnjem bazenu.

Otroci se na taboru učijo tudi reda in discipline, 
zjutraj namreč vodje tabora pregledajo in ocenijo 
urejenost sob, postelj. Proti koncu tabora seštejejo 
vse »pluse« in »minuse«, najboljše (oz. vse, le da 
otroci prej tega ne smejo vedeti) pa nagradijo z me
daljami, diplomami in praktičnimi nagradami.

Do sedaj se je v vseh letih tabora udeležilo že 
preko 600 otrok. Verjetno ni potrebno poudarjati, 
da otrokom, prvi udeleženci taborov so sedaj že 
polnoletni, tabor ostane v spominu še dolga leta.

Cena za tabor znaša le 150€, v tej pa je zajeto več 
ali manj vse, od hrane do pijače, prevoza, vode
nja in organizacije tabora, kopanja,... Otrok ta
ko denar potrebuje le za sladoled ali kakšen drug 
priboljšek. Več informacij lahko zainteresirani do
bite pri na 041 726 679 (Andrej) in 040 203 095 
(Miro). Pohitite, število udeležencev je omejeno.

(85)

OGLASNO SPOROČILO

prenosa bolezni. Na mestu pritrditve pogosto os
tane bulica, ki običajno ni nevarna in počasi izgi
ne.

Obstajajo številna sredstva, ki nam pomagajo 
zaščititi naše ljubljenčke pred klopi ali vsaj pred 
boleznimi, kijih le-ti prenašajo.

Scalibor ovratnice klope odganjajo in so od
lična zaščita proti klopom za pse, vedeti pa je tre
ba, da prično polno delovati šele približno 2 tedna 
po pričetku nošenja. Za mačke žal trenutno ov
ratnice proti klopom ne obstajajo. Zelo priljub
ljena so tudi sredstva, ki se uporabljajo v obliki 
kožnih polivov (spot-on).

Advantis in Exspot imata podobno kot ovrat
nice tudi repelentni učinek (klope odganjata), 
vendar pa prav tako nista primerna za mačke.

Frontlinc in Fypryst sta primerna za pse in 
mačke, vendar pa klopov ne odganjata, temveč 
ubijeta klopa, ko se le-ta prisesa. Ce uporabljate ta
dva proizvoda, lahko na svojem ljubljenčku klopa 
še vedno najdete, vendar bo le-ta najverjetneje že 
posušen. Proti klopom delujeta približno 1 mesec, 
apliciralo pa se ju naj ne bi pogosteje kot na 4 ted
ne. Frontline obstaja tudi v obliki spreja.

Pomembno je vedeti, da preparata, ki se prav 
tako uporabljata v obliki kožnih polivov, Advo- 
cate in Stronghold, na klope ne delujeta, ampak 
pokrivata le bolhe, garje in nekatere notranje pa
razite (gliste). Obstajajo tudi spreji, ki imajo re
pelentni učinek na klope, vendar paje njihovo de
lovanje kratkotrajnejše kot pri že omenjenih pro
izvodih. Omeniti velja, da vsi našteti preparati de
lujejo tudi na bolhe in tako preprečujejo težave, 
povezane s temi zajedalci, npr. alergije.

Navedena sredstva proti klopom lahko dobite v 
Veterinarski ambulanti Rep, Pod gradom 17, v 
Mokronogu, kjer vam bomo tudi svetovali o ust
rezni zaščiti vašega hišnega prijatelja. Lekarna 
veterinarske ambulante je ob delavnikih odprta 
med 8. in 10. uro in 14. in 16. uro ter ob sobotah od 
7. do 9. ure. Telefon: 051 616 703 ali 07 348 1000.

J&rep
'veterinarska ambulanta

mag. Iztok Rep, dr. vet. med.: 051616 703 
Alenka Štirn, dr. vet. med.: 031 696 073 
Aleš Koncilja, dr. vet. med.: 031 306 558
DEŽURSTVO (24 ur/dan): 051 616 703

Telefon/faks: 07 348 1000; E-mail: veterina.rep@siol.net
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Optika z

OKLJEBOM.

Okulistični pregledi
na zdravstveno kartico

Optika Glasmaher Optika Glasmaher
PE Novo mesto PE Brežice
Kettejev drevored 32 Cesta prvih borcev 20c
8000 Novo mesto 8250 Brežice

pon-pet 9-19 
sob 9-13

pon-pet 9-18 
sob 9-12

Novo mesto 070 660 650
Brežice 070 660 660
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Po vaših besedah ni župan Trebnjega 
naredil še nikoli nič dobrega ...
Pismo bratca...

Pozdravljeni, že dalj časa (občas
no) obiskujem vašo internetno stran, 
in naj vam povem, da ste načeloma 
uredu, razen, ko se novica nanaša na 
politiko (obsega Trebnje).

Glede člankov, ki se nanaša na 
Trebanjsko politiko;

- ne more se biti bolj pristranski, 
kot ste vi, do župana Trebnjega (in še 
povrh vsega tako očitno)

- po vaših besedah ni župan Treb
njega naredil še nikoli nič dobrega 
(vedno oglašujete le negativne novi
ce o njem)

- ne glede na to kaj "naredi", naredi 
slabo (župan)

Bolj pristranski kot ste, se ne more 
biti, se ne da biti.

Vi ste Smukovi, in če bi postala žu
panja Smukava, bi tudi pisali nega
tivne stvari o županji? Naj vam po
magam z odgovorom (da si ne boste 
preveč belili glave), NE, začuda, bi 
bile novice vedno le pozitivne (kar je 
čisto nasprotje tega, kar počnete se
daj).

gativno, pa naj bo pod rubriko črna 
kronika.

Lep pozdrav,
Primož Šircelj

Pisem bralcev ne lektoriramo!

ODGOVOR CAJTNGA:

se
Izredno cenimo vsako kritiko, ki jo 
dobimo, še posebej, če je konstruk
tivna, kakor vaša in podpisana s pol
nim imenom in priimkom. Trudimo se 
in trudili se bomo, da vse kritike 
sprejmemo dobronamerno, saj nam 
bodo pomagale, da že tako odlično 
bran portal, še izboljšamo.

Spoštovani gospod Šircelj, najprej 
vam zahvaljujem za vaše pismo.

Z mnogimi naštetimi zadevami v 
vašem pismu se absolutno strinjamo 
in jih tudi zaznavamo, vendar so do
ločene zadeve, kijih navajate, pove
zane s finančnimi vložki, ki pa tre
nutno presegajo naše zmožnosti. Smo 
pač privatno podjetje, ki živi izključ
no iz prihodkov oglaševanja, zato 
moramo vsak svoj strošek skrbno na
črtovati.

Potrebno se je že vprašati, na kate
rem noviju razvoja ste obstali, da se 
tako "profesionalno "obnašate.

Pa, da smo si na jasnem - NE pod
piram ne enega, ne drugega (ker 
kdorkoli je župan, skrbi le za svoje in
terese).

Druga stvar, ki pa me moti, so pa 
slike, ki so objavlene ob določenih 
novicah, kot recimo http://www.caj 
tng. com/n/prosti-cas/rok-m iha-na- 
svoje-stroske-ocedila-ron... pa vas ni 
sram tako "kvaliteto"slike objavlat? 
Če potrebujete fotografa, se javim, 
ker, kakršno koli sliko bom naredu, ne 
more biti tako slaba.

Na drugi strani, pa naj bomo po
polnoma jasni, da Cajtng ni v lasti 
družine Smuk, temveč v 100% lasti 
Gorana Smuka. Niti Špela Smuk, niti 
moj brat Dejan Smuk, nista udeleže
na v lastništvu Cajtnga in z ničemer 
ne moreta vplivati na našo uredniško 
politiko, zato vas prosim, da bolj ob
jektivno ocenjujete zadeve. Sicer smo 
tudi od njiju že prejeli več sugestij, da 
kljub temu, da, kot tudi vi, ne zago
varjata delo župana, naše pisanje 
meče slabo luč tudi na njiju, vendar 
je naša uredniška politika le naša st
var, pa naj si bo to v prid ali škodo 
Kastelicu, Smukovi, Prparju, Pepel- 
nakovi ali komu drugemu.

V tej smeri morate narediti velik 
korak naprej - kvaliteto slik, ter tudi 
možnost povečanja slike, s klikom na 
sliko.

V tej stvari, ste res 50 let pred lese
no žlico.

Če se že greste neki portal, se pro
sim obnašajte strokovno, pravično, 
ter ne pristransko, da kot obiskovalec 
vašega portala izvem kaj dobrega 
(ter tudi, da vidim kaj dobrega), pa ne 
glede na to, na kaj se novica nanaša. 
Ali se nanaša na Kastelica ali pa na 
družino Smuk, ja? Naj postane vaš 
portal pozitiven, vse kar je lahko ne-

Naša uredniška politika je jasna; 
zapisali bomo tisto, kar je zanimivo 
za naše bralce in za kar dobivamo in
formacije od naših informatorjev, ki 
so podkrepljene z dokazi. Da objav
ljamo resnične podatke in članke do
kazuje dejstvo, da je število deman
tijev, kijih prejemamo, skoraj ničel
no, verjetno pa ste seznanjeni, da če 
bi jih prejeli, bi jih po Zakonu o me
dijih morali objaviti.

Sicer pa je dejstvo, da za Cajtng 
pišejo tudi drugi dopisniki, ki nimajo 
nikakršne veze z družino Smuk. Z ve
seljem tudi vas povabimo k sodelo
vanju, tako na področju fotograjira-

SLffiOPLBSmSTVOra 
FASAMRSTVO HOBI s.p.

Izvajamo zaključna gradbena dela, 

mllSE ” kvalitetno in ugodno

OBNOVA TUDI NA OBROKE!

Robert Norčič, Ostrožnik 6, MokronogTrebelno 
Gsm: 040 898 251, mail: slikopleskarstvo.fasaderstvo@yahoo.com

<1>
PBEHME PRI MARJANI, 

GOSTISčE BARBARA

PRI NAS VAM NUDIMO:
- NEPBUSKA KOSILA
- jedi po naročilu
- p™’ mlice cmmisi

- dostava hrane na dom 
ali željeno mesto

SPREJEMAMO:
- ZAKLJUČENE DRUŽBE DO 140 UUDI
- naročila za torte in potice

nja dogodkov, kakor tudi glede pri
prave člankov za naš elektronski in 
tiskani medij. Bolj pluralni bomo, 
bolj bomo kompetentni in to si resnič
no želimo.

Vabim pa vas, da si bolj podrobno 
in natančno preberete naše članke, 
vključno z vsemi priponkami, saj smo 
prepričani, da bo po tem vaše mnenje 
bolj nepristransko, kakor je sedaj. 
Nekaterih besed, ki jih navajate v va
šem pismu, nismo nikoli zapisali, za

to lahko tudi mi upravičeno dvomimo 
o vaši (ne)pristranskosti.

Sicer pa se Vam zahvaljujemo za 
izrečene besede pohvale glede naše
ga portala Cajtng.com in Vam želimo 
še obilo prijetnega branja.

V upanju na uspešno prihodnje so
delovanje z našim portalom, Vas lepo 
pozdravljamo.

Goran Smuk, odgovorni urednik

Seminar za krasilce cerkva na Zaplazu
V sredo 9.maja 2012 je od 15.30 do 19.30 potekal na Zaplazu seminar 

za krasilce cerkva, ki gaje organizirala mag. Jelka Stopar Metelko, pod 
vodstvom nizozemske floristke Nicky Markslag.

Gospa je priznana mednarodno uveljavljena predavateljica, ki širom 
po svetu nudi svoje bogate izkušnje in znanje večinoma profesionalcem, kot 
tudi ljubiteljskim skupinam, kot so na primer krasile! cerkva. V Slovenijo 
prihaja že skoraj dve desetletji, kjer je doslej poučevala cvetličarje in vrt
narje. V svojem domačem kraju je dolgo časa poučevala tudi krasilce cerkva.

Srečanja seje udeležilo kar 47 krasilccv cerkva, ki so Zaplaz zapuščali 
zelo zadovoljni, polni novih idej, pod vtisom lepega doživetja, ki ga nudi en
kratna okolica Zaplaške cerkve.

Naslednji seminar 
za krasilce cerkva bo v 
sredo 7.11.2012 na Za
plazu, ko bo tema name
njena krašenju cerkva za 
Advent in Božič, prav 
tako pod vodstvom nizo
zemske floristke Nicky 
Markslag.

Več a samem dogodku, 
seveda tudi s Se več 
slikami, najdete na spletni 
strani Cajtng.com.

CAJ-’2TNG



GE NE VERJAMETE V NJEGOVO 
KAKOVOST, GA PREIZKUSITE

V TEDNU KAKOVOSTI

RENAULT MEGANE 
KOLEKCIJA 2012 
5 LET GARANCIJE, 
ASISTENCE IN 
VZDRŽEVANJA, ZA 
164 EUR NA MESEC 
BREZ POLOGA*

S gaRaNC'j,e

<5*

BREZPLAČNA ŠTEVILKA

0801 081
V

www.renault.sl

RENAULT
OUMJITUAJt

Obiščite Renaultove salone v tednu kakovosti med 14. in 19. majem 2012 in preizkusite Renault Megane Kolekcija 2012. 
Renaultov lepotec vas bo razvajal z udobjem in presenetil s kakovostjo. Za vas smo v času tedna kakovosti pripravili posebno 
priložnost: ob nakupu z Renault financiranjem vam podarimo 5 let garancije, 5 let asistence in 5 let rednega vzdrževanja, 
za osebna vozila Renault (razen Trafic in Master). Več o ponudbi na www.renault.si ali pri pooblaščenih prodajalcih Renault.

»UM»pmi **<,«• natwt«xw»»
FitV *iwtf«*Wpewi< »jr ('•W* W*«»c.$*«canr >vrOvmm*«»«»«rON 7*1«') 3»( mtmamm**n•<&• ***>>'**» ———mm *J »• */ ■ •*«»-• imunim t* :r >4< Ot muu m r min I»in«,i »ma m« • mn ti»« i W *mtm ***. m HI ,11W w
w«wi ‘wwlNMr.SewM lio 0weM72 lSiH#M«i Renault priporoča |

PORABA PRI MEŠANEM CIKLU 4 ,0 - 6.9 I /1 0 0 k m . EMISIJE C 0 2 10 4-159 g / km

AVTO CENTER AVTOCENTER VOVK
Podjetniška ulica 7,07/348-17-22 in 07/348-17-24, www.avto-vovk.si.
Odprto od ponedeljka do petka od 8. do 17. ure, sobote od 8. do 12. ure, nedelje zaprto

TREBNJE



Kompletna nega za vašega psa
• kopanje
e razčesavanje in odstranjevanje vozlov
• striženje ali trimanje
• krajšanje krempeljčkov in nega blazinic
• praznjenje paraanalnih žlez
• nega ušes

Pasji salon Ajša, Jasna Kranjc s.p.
Tomšičeva 4, TREBNJE; 040122 004 
info@pasjisalonajsa.com, www.pasjisalonajsa.com

NAŠ NASVET...
Prihajajo vroči dnevi, zato poskrbite za svoje ljubljenčke.
Ne puščajte jih na soncu, sprehodi naj bodo zgodaj zjutraj ali 

pozno zvečer. Preko dneva jim ne dajajte močne hrane in redno 
skrbite, da imajo vedno na razpolago svežo vodo. Obiščite pasje 
negovalce, kjer bodo vašemu kužku skrajšali dlako. Ne odločajte se 
za prekratko striženje, saj je dlaka glavni izolator, ki ščiti psa pred 
vročino. Nujna je tudi odstranitev vozlov in sprijete dlake, saj 
vozli kožo zategujejo, pod njimi se nabira nesnaga in zajedalci, kar 
pa slabo vpliva na zdravje psa.

Tudi lastnikom drugih živali svetujemo, da ustrezno poskrbite 
za njih. p0j< pasji salon Ajšam , ^ VULKANIZERSTVO

BOŠTJAN VOVK s.p.
TRGOVINA - HITRI SERVIS - VULKANIZERSTVO - AVTOOPTIKA - AVTOPRALNICA

www.vulkanizerstvo.si • e-pošta: bostjan.vovk@siol.net

AKCIJSKE CENE 
MOTO PNEVMATIK

120/60-17
120/60-17
120/70-17
120/70-17

120/70-17
120/70-17

160/60-17
160/60-17
180/55-17
190/55-17

180/55-17
180/55-17
190/50-17

190/55-17

DUNLOP ROADSMART II. 
DUNLOP QUALIFER II. 

DUNLOP aUALIFER II. 
DUNLOP ŠPORT SMART 

DUNLOP GP RACER 
DUNLOP ROADSMART II. 

DUNLOP OUALIFER II. 
DUNLOP ROADSMART II. 
DUNLOP OUALIFER II. 
DUNLOP GP RACER 

DUNLOP ŠPORT SMART 
DUNLOP ROADSMART II. 

DUNLOP OUALIFER II. 

DUNLOP GP RACER

106C
100€

110€

130€

120€

150€
138€

140€
120€
185€

]§) VULKANIZERSTVO 

^ AVTOPRALNICA

AVTOOPTIKA

g) SERVIS VOZIL 

g) CHIP TUNING 

g) PREDELAVA VOZIL NA PLIN

VULCO CENTER, OBRTNIŠKA 4 (nasproti Mercator centra); TREBNJE
Del. čas: 8-12,13-17, sob 8-12; Avtopralnica: 8-18, sob. 8-15, ned 8-12 (ob nedeljah v primeru slabega vremena zaprto!)

Te,: 07/34 61 441 Gsm: 031/204 333



kot rečeno, vozil v Kočevje.
In koliko nas bo to vse stalo? V 

medijih javnega obveščanja so se 
omenjale številke od 50.0006 do 
100.0006, kar je ogromno denarja in 
vsekakor nesprejemljivo za nas ob
čane, ki polnimo občinsko blagaj
no. To je recimo več denarja, kot ga 
Občina letno nameni za delovanje 
vseh športnih klubov in zvez. To je 
več denarja, kot ga Občina letno na
meni za delovanje kulturnih organi
zacij. To je 5x več denarja, kot ga 
Občina nameni za delovanje mladin-

stroške plačale občine same, saj vse 
občine upravljajo z našim denarjem. 
In nato še cinična izjava župana Kas
telica, da bodo začeli s striktnim 
kaznovanjem vseh, ki ne bodo lo
čevali odpadkov. Sicer je prav, da se 
vsi zavedamo pomena ločevanja od
padkov, le čas in kraj, ki gaje župan 
Kastelic izbral za to grožnjo je zelo 
neprimeren, saj smo že tako vsi kaz
novani, ko bodo iz proračuna zopet 
odleteli lepi denarci, ko pa bo po
trebno urediti kakšne klopi, otroška 
igrala, vodomete, krožišča, nenaza-

V Globoko bi naj spet vozili 
odpadke šele čez dva Iirri 
meseca, do takrat ESSE®3 
vozimo črne vreče v Kočevje

Sicer je prav, da se vsi zavedamo pomena ločevanja odpadkov, le 
čas in kraj, ki ga je župan Kastelic izbral za to grožnjo je zelo ne
primeren, saj smo že tako vsi kaznovani, ko bodo iz proračuna zo
pet odleteli lepi denarci, ko pa bo potrebno urediti kakšne klopi, 
otroška igrala, vodomete, krožišča, nenazadnje tudi kakšno zabavo 
v centru mesta ali pa mladinski center, pa bo zopet zmanjkalo 
denarja. Verjetno je sedaj vsem jasno, zakaj v Trebnjem vedno 
zmanjkuje denarja - zaradi negospodarnih in nespametnih odloči
tev vodstva naše občine.

TREBNJE, 26.04.2012 - Odloči
tev je padla! Komunala Trebnje bo v 
prihodnjih dveh mesecih (toliko časa 
bi naj odgovorni potrebovali, da bi 
spet dobili dovoljenje za odlaganje 
smeti na deponiji Globoko), odvaža
la preostanke komunalnih odpad
kov na odlagališče v Kočevje. To 
nam je danes zatrdil direktor Komu
nale Stanko Tomšič, ki je med dru
gim dejal:

„ Preostanek komunalnih odpad
kov bomo predvidoma za čas dveh 
mesecev odvažali v Kočevje. Ta mož
nost se je v danem trenutku izkazala 
kot najugodnejša. Pričakujemo, da 
bomo čimprej pripravili popolno vlo
go za pridobitev okoljevarstvenega 
dovoljenja, kar bo omogočilo izdajo

Globokega rešila in je zato pisal in 
predlagal rešitev tako prejšnjemu 
ministru Žarniču, kakor tudi nove
mu Bogoviču. Kot nam je znano je 
Kastelic prišel na sestanek z dopu
sta na Hrvaški obali. Na M KO je 
našo delegacijo pričakala državna se
kretarka Marjeta Peterlin, ki so jo 
seznanili z aktualno situacijo, kakor 
tudi z možnimi rešitvami, ki jih je 
Gole že predhodno predstavil mini-

skih organizacij. To je 2x več denar
ja, kot ga Občina nameni za socialne 
programe. To je tudi skoraj 10x več 
denarja, kot ga Občina nameni za 
prireditev Iz trebanjskega koša (po
datke smo vzeli iz javnih razpisov, ki 
jih je razpisala Občina Trebnje za le
to 2012 in sijih tudi sami lahko pog
ledate na spletnih straneh naše obči
ne).

Župan Alojzij Kastelic pa - name
sto, da bi se soočil s težavami glede 
Globokega, v istem tednu dopustu
je, hkrati pa zelo politično obreme
njeno poudarja (Glasilo občanov), 
kako da se da dobro in predvsem 
hitro delati s sedanjo Vlado (s prej-

r

g
Direktor Komunale 
Stanko Tomšič se 
na vso moč trudi, 
da bi rešil 
nastali problem.

Deponija Globoko hi naj spet sprejemala preostanek 
komunalnih nenevarnih odpadkov v roku dveh mesecev. 
Erjavec je denimo odletel zaradi smeti, Kastelic pa 
niti ne pomisli na to, da bi odstopi!... Konec koncev 
imamo zaradi zaprtja deponije najmanj SO.OOOf izgube.
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okoljevarstvenega dovoljenja in s 
tem nadaljnjo obratovanje odlagali
šča do zapolnitve prostih kapacitet. V 
kolikor želimo dolgoročno izkori
ščati potencial odlagališča nenevar
nih odpadkov Globoko, bo potrebno 
čimprej pričeti z aktivnostmi za pove
čanje kapacitet odlaganja in iskati 
možnosti za dodatno izkoriščenost 
potenciala tega prostora. Pred tem 
pa je potrebno počakati na novo dr
žavno strategijo ravnanja z odpadki, 
ki bo izdelana v prihodnjih mesecih."

Kot smo že pisali, je 19. aprila na 
Ministrstvu za kmetijstvo in okolje 
(MKO) potekal sestanek, ki gaje do
govoril neutrudni in delavni, novi 
direktor Komunale Stanko Tomšič, 
na katerega pa je povabil tudi župa
na Občine Trebnje Alojzija Kastelica 
in pa župana Šentruperta Ruperta 
Goleta, ki se že nekaj časa zavzema 
za to, da bi se problematika glede

stru Bogoviču in jih je minister tudi 
podprl. Pogovarjali pa so se tudi o 
postopkih odprave razlogov, ki so 
privedli do izdaje negativnega oko
ljevarstvenega dovoljenja odlagali
šču Globoko.

Komunala, kot upravljavec odla
gališča Globoko, je na ARSO že vlo
žila vlogo za pridobitev okoljevarst
venega dovoljenja, na sestanku pa so 
se dogovorili, da jo bodo čim prej 
dopolnili tako, da bo ARSO lahko o 
vlogi tudi čim prej odločil. Do takrat 
pa se bo preostanek komunalnih od
padkov iz občin Trebnje, Mirna, 
Šentrupert in Mokronog Trebelno,

Milo rečeno pa je bil naš župan v preteklosti zelo nespreten in 
sicer v času, ko je bilo potrebno še ostale Občine povabiti k sodelo
vanju glede centralne zbiralnice odpadkov na Globokem in so le-te 
odstopale od te namere kot po tekočem traku. In tukaj je, po mne
nju mnogih, začetni greh, ki je pripeljal do tega, da imamo danes 
takšno situacijo, da imamo našo deponijo zaprto, odpadke pa bomo 
vozili drugam in zato bomo imeli enormne dodatne stroške, ki pa 
jih bomo morali, zaradi napak ljudi, ki vodijo našo občino, 
plačevati sami.

šnjo, levo, se po njegovem mnenju 
nikakor ni dalo, a tudi s to mu očitno 
ne gre, če mu mora pomagati Gole 
reševati probleme ...). Torej zelo izk
ljučujoče, po sistemu "naši-vaši", kar 
tudi sicer počne na naši Občini. Vsem 
pa je jasno, da se ljudje ne delijo na 
leve in desne, temveč (če že) le na 
poštene in nepoštene, ali pa - če že 
hočete - na sposobne in nesposobne.

Milo rečeno pa je bil naš župan v 
preteklosti zelo nespreten in sicer v 
času, ko je bilo potrebno še ostale 
Občine povabiti k sodelovanju gle
de centralne zbiralnice odpadkov na 
Globokem in so le-te odstopale od te 
namere kot po tekočem traku. In 
tukaj je, po mnenju mnogih, začetni 
greh, ki je pripeljal do tega, da 
imamo danes takšno situacijo, da 
imamo našo deponijo zaprto, odpad
ke pa bomo vozili drugam in zato bo
mo imeli enormne dodatne stroške, 
ki pa jih bomo morali, zaradi napak 
ljudi, ki vodijo našo občino, plačevati 
sami prebivalci, saj - kako drugače 
razumeti trditve, da bodo dodatne

dnje tudi kakšno zabavo v centru me
sta ali pa mladinski center, pa bo zo
pet zmanjkalo denarja. Verjetno je 
sedaj vsem jasno, zakaj v Trebnjem 
vedno zmanjkuje denarja - zaradi ne
gospodarnih in nespametnih odlo
čitev vodstva naše občine, ki jo vodi 
človek, ki je vodil podjetje, ki je, po 
uradnih podatkih - v stečajnem pos
topku. Iz javno dostopnih podatkov 
je namreč videti, daje TIKA, obrtno- 
servisno in trgovsko uvozno-izvozno 
podjetje, Trebnje d.o.o. v stečaju, v 
zadnjem letu poslovanja pa so pri
delali 92.2996 izgube.

Sicer pa je Komunala Trebnje že 
minuli ponedeljek pričela (ali bolje 
rečeno - nadaljevala) z rednim izva
janjem javne službe odvoza komu
nalnih odpadkov in sicer z odvaža
njem rumenih vreč in bioloških od
padkov. V tem tednu bodo, kot nam j e 
še zagotovil vedno dostopni in pri
jazni direktor Tomšič, kljub temu, 
daje teden za odvažanje komunalne

Županu Alojziju 
Kastelicu se 
očita, da je 
deponija zaprta 
zaradi njega.

odpadne embalaže, odvažali tudi pre
ostanke odpadkov, a le od tistih upo
rabnikov, ki jim odpadki povzro
čajo največ težav (šole, vrtci, dom 
starejših občanov in podobno).

Spomnimo, Komunala Trebnje je 
na podlagi sklepov županov občin 
ustanoviteljic Trebnje, Mirna, Mo- 
kronog-Trebelno in Šentrupert dne 
16.04. prenehala s pobiranjem pre
ostanka komunalnih odpadkov na 
svojem območju izvajanja javne 
službe. Komunala Trebnje d.o.o. iz
vaja javno službo ravnanja s komu
nalnimi odpadki na območju občin 
Trebnje, Mokronog-Trebelno, Mir
na, in Šentrupert. Na tem območju, ki 
ima 19.000 prebivalcev se proizvede 
letno okoli 5.000 ton komunalnih od
padkov od tega se jih na odlagališče 
nenevarnih odpadkov Globoko od
loži okoli 3.000 ton. (gs)

Lado: “No, a vidite zdaj. 
Človek svoje podjetje vodi ta
ko, da gre v stečaj in ima izgu
bo, mi mu pa damo vodit’ naš 
denar in občino. Sej je kot tisti 
Vogrin od Viranta, ki je dolžan 
okoli in okoli, ljudje so ga pa 
za poslanca izvolil’. Kam smo 
pršli in kakšni nam vladajo?”
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Navijači našega 
Sebastjana Skubeta navdušili 
koprsko občinstvo

TREBNJE, KOPER, 25.04.2012- Minulo soboto so se navijači Sebastj
ana Skubeta, ki igra rokomet za koprski Cimos, odpravili v Koper, kjer so 
- tako Koprčanom, kot tudi njihovim organiziranim navijačem - pokazali 
polno mero kulturnega navijanja in srčnosti. S svojim navijanjem so oča
rali tako najbolj zagrete koprske navijače, kakor tudi ostale ljubitelje ro
kometne igre. Trebanjci so bili pred, med in tudi po tekmi glavna atrakcija 
pred koprsko Bonifiko.

Trebanjcc Peter Jevnikar se je pred približno mesecem dni, ko je Cimos 
premagal Kielce in se tako uvrstil v četrtfinale Lige prvakov, odločil, da bo v 
Koper popeljal navijače iz Trebnjega. Tekmo proti ekipi Kielce sije v Kopru 
namreč ogledal sam, tokrat pa je želel svojemu prijatelju in najbolj šemu treba
njskemu rokometašu vseh časov Sebastianu Skubetu, kakor tudi slovenske
mu prvaku, Cimosu, dati še več podpore. Organiziral je odhod na tekmo, katere 
posledica je bil - sobotni »izlet« v Koper.

Pred tekmo so le redki optimisti upali na zmago, tisti, ki niso toliko »do
ma« v rokometu pa so napovedovali zmago Kopra s 3-4 goli prednosti. »Če bo 
le zmaga, bo dobro«, so realno gledali na izid tekme rokometni strokovnjaki, 
a tokrat seje izteklo po napovedih laikov. Navijači prvaka iz Kopra, katerim so 
se seveda pridružili tudi Trebanjci, so s huronskim navijanjem preko cele 
tekme svoje ljubljence ponesli do velike zmage, kako velika pa je zmaga Ci
mosa, paje moč razbrati s portala RK Cimos, kjer so med drugim zapisali, daje 
David premagal Golijata.

Najboljši igralec tekme j e bil še enkrat več (tudi proti Kielcam) koprski vra
tar Gorazd Škof, naš Sebastjan Skubc paje bil s 5-timi zadetki eden izmed šti
rih najboljših strelcev tekme. Po tekmi je Sebastian stopil med svoje prijate
lje, med navijače Sebastjana Skubeta, se z vsakim posebej pozdravil, kar je 
med ostalimi gledalci, pa tudi navijači samimi, sprožilo val odobravanja, šlo 
je celo tako daleč, daje marsikdo ob svojem idolu potočil solzo.

Po tekmi je, kot j e organizator Peter Jevnikar tudi napovedal, pred dvorano 
na Bonifiki potekalo veliko slavje, takšno, kakršnega Trebanjci nismo do
živeli vse od uvrstitve v 1. ligo, pa smo za kaj takega nedvomno že imeli pri
ložnost. Trebanjci so tudi na »fešti« pokazali, da znajo zapeti in zaplesati, saj so 
zavzeli skoraj polovico šotora, s prijaznostjo, vljudnostjo in kulturnim ob
našanjem pa so osvojili tudi marsikatero primorsko srce.

Če so bili Primorci navdušeni nad Trebanjci, lahko zapišemo tudi obratno. 
Trebanjci so bili na vsakem koraku deležni pogledov spoštovanja, Primorci so 
šli celo tako daleč, da so od Trebanjcev želeli kupiti majice (Gremo, Seba! 
Gremo, Koper), katere je dal Peter izdelati posebej za to priložnost. Trebanjci 
šobili presenečeni nad gostoljubjem Koprčanov, ne glede na to, da smo si le
to tudi dejansko zaslužili. Skupina 50 ljudi, ki sije tekmo ogledala v organiza-

KOZMETIKA
“Marija"
Cankarjeva 3, Trebnje 
T: 07/30 44120, G: 031366120 
Del. čas: pon - pet od 8-12 in 14-18h

nega obraza
Bionično termalna terapija deluje na človeške 
celice in kolagen in povzroča izjemno hitro 
obnavljanje celic in kopičenje kolagena za 300%.
V zelo kratkem času napne canthus in upadlo 
kožo. V SAMO 30 MINUTAH DO POPOLNEGA VIDEZA.

nega telesa, pedikura, 
depilacija, epilacija, solarij, 
trajno odstranjevanje dlak (ipl + rf laser)

ciji Jcvnikarja, je za seboj pustila odličen vtis. Še več, šli so celo tako daleč, da 
za seboj niso pustili niti ene pločevinke, niti ene plastenke, niti enega papir
čka.Enako vzdušje in kulturno obnašanje je nato sledilo tudi ob povratku do
mov, kamor so se na
vijači Skubeta vrnili 
nekaj pred tretjo 
uro naslednjega dne.

Organizator Peter 
Jevnikar si je z orga
nizacijo s strani ude
ležencev prislužil 
same pohvale, kot je 
dejal, pa s tem le ni 
bilo tako malo dela.
Seznam udeležencev 
je popravljal zagoto
vo 50-krat, še tudi 
zadnji dan, a to ni bil 
največji problem. Po 
skoraj enomeseč
nem delu in trudu mu je manj kot 24 ur pred odhodom avtobusni prevoznik Ja
nez Jaklič iz Šahovca odpovedal prevoz. "Brez razloga! Ker tako pač je ", pove 
Jevnikar, da mu je dejal Jaklič. No, paje Pero rešil tudi to, na pomoč mu je pri
skočil žužemberški župan Franc Škufca s svojim podjetjem FS prevozi in 
odprava "Trebanjci za Sebata in Koper" je krenila na pot. Omenimo, daje 
skupino 50 potnikov sestavljalo okoli 2/3 Trebanjcev, tretjino pa so prispevali 
Sebastjanovi navijači iz Ivančne Gorice. Z navijači sije tekmo ogledal tudi Se
bastjanov brat Staš Skube, sicer že zadnjih nekaj let najboljši igralec trebanj
skega kluba RK Trimo.

„S prijateljem Robijem Viščkom sva se že večkrat 
pogovarjala, da bi bilo dobro, če bi se kdaj odpravili v 
Koper - na kakšno tekmo našega Sebastiana. Načrto
vala sva, da bi se nas zbralo pet ali deset prijateljev in 
da bi šli z avtom ali dvema, ko pa smo načrt razkrili še 
drugim, je bilo v hipu 20 interesentov. Potem smo po
skrbeli še za malo reklame preko Facebooka in Caj- 
tnga in avtobus smo z lahkoto zapolnili. Moram pove
dati, da bi lahko, kakršno je bilo zanimanje, napolnili 
še tudi drugi avtobus, a sem se odločil, da bo dovolj 
eden. Rad vidim, da smo vsi skupaj, tudi na poti tja in 
nazaj", je za Cajtng povedal organizator odprave v

Koper Peter Jevnikar.
Glede na navdušenje vseh udeležencev menimo, da to gostovanje ni bilo 

zadnje... Bravo Pero, bravo navijači, bravo Seba in bravo Koper! (gsj

Veliko slik in tudi videoposnetek z odprave v Koper si lahko ogledate na Cajtng.com!
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Barbara Veselič s.p.

VETEKS
Industrijska prodajalna 

hišnega tekstila

Ponujamo pestro izbiro hišnega tekstila, zaves 

po naročilu ter spalnega programa Meblo Jogi.

Blago je izdelano v Sloveniji!

Svitanlr rnebloioci

Obiščite nas na Gubčevi cesti 7A (za gostilno Pavlin). 
Delovni čas: pon - pet 9.00 -17.00, sobota 8.00 -12.00

Nudimo tudi darilne bone!

POSEBNE UGODNOSTI V MAJU:
• lahka prešita odeja že od 28,90€
• prešit vzglavnik iz mikrotkanine le za 13,90€
• pester izbor plažnih brisač in ležalk od 10,90€

Trebanjski godbeniki tudi letos z 
budnico voščili svojim sokrajanom

Člani Občinskega pihalnega orkestra Trebnje so tudi letos z budnico po
zdravili krajane naše občine in jim tako slovesno voščili ob prazniku dela.

Letos so godbeniki 
svoj pohod, ali bolje re
čeno - sprevod, začeli že 
ob 5. uri pred gasilskim 
domom, nato pa z budni
co pozdravljali krajane 
vse do Gostilne Meglič. 
Pot jih je nato vodila na 
Mirno, kjer so pozdravili 
še Mimčane, ob 11. uri pa 
so tudi letos na Debencu 
z Zdravljico otvorili tradi
cionalno prvomajsko sre
čanje.

Ljudje ob cestah, ki so 
že ob tako rani uri nav
dušeno ploskali, marsi
komu se je zarosilo tudi

oko, so pokazatelj, da se ljudje še vedno radi
spomnijo časov iz nekdanje "rdeče" države, Dušan Peskar, Trebnje:
kljub temu, da je čedalje bolj močna struja (na Vsako leto jih 
čelu z vrhom trebanjske politike), katerim gredo pričakam na balkonu, 
že ob besedi "rdeče" takoj lasje pokonci. Bravo, brez njih ni l.maja. 
godbeniki, živel 1. maj! Rdeč, bel, ali pa moder!

fizkli 5(7 ...
“Ksi", ki smo bili vezani na l.jubljano, ki smo hodili sem v šolo, smo 

se priključili levi strani. Tisti, ki so imeli doma kmetije in so bili na 
vrsti, da prevzamejo njihovo upravljanje, pa so bili zelo vezani na 
Cerkev. Ta pa je takrat želela, in to hoče še zdaj, držati ljudi v temi. “

Franc Sever - Franta, Žumal, 05. maj 2012, na vprašanje - Na 
podlagi česa so se ljudje odločali, ali bodo šli k domobrancem ali k 
partizanom? (celoten intervju si lahko preberete na Cajtng.com)

Cesta proti Smavru, poškodovana od polaganja 
optičnega kabla, bo sanirana sredi junija

Še en bralec sc je po pomoč obrnil na Cajtng, 
zmotila ga je cesta proti Šmavru, kije ostala raz
kopana po tem, ko so GVO-jevci na tem območ
ju položili optični kabel.

» V Šmavru so pred časom Telekom-ovci polagali 
optični kabel, za seboj pa niso popravili ceste v dol
žini približno 200m. To bi morala biti, kolikor mi je 
znano, njihova naloga. Zanima me, zakaj cesta še 
ni popravljena in kdaj bo? Po Šmavru se tudi go
vori, da je del te ceste na območju KS Dolenja 
Nemška vas, pol pa pri nas (KS Svetinja, op. a.) in 
tisti del, ki je pri nas, bi naj naša KS že plačala, KS 
Dolenja Nemška vas pa tega noče plačati in zato ne 
preplasdjo cele ceste. Zanima me, kaj je res in kdaj 
bo cesta sanirana«, sprašuj e bralec.

Cesta mimo Vdovičeve hiše v Šmavru ni 
preplaščena z asfaltom, temveč je le začasno 
zabetonirana. Asfaltirali bi jo naj sredi junija.

Spoštovani bralec, kot smo uspeli izvedeti s st
rani Mateja Kušarja iz GVO-ja, mora po pogodbi 
cesto res sanirati GVO. Vaši KS torej ne bi bilo 
potrebno plačati preplastitev ceste (v kolikor so

to res storili, seveda!), ravno zato verjetno ni k pla
čilu pristopila KS Dolenja Nemška vas.

Kar pa se tiče drugega dela vprašanja - kdaj bo 
popolnoma sanirana cesta, naj vam povemo, da 
bi se naj to, kot j e še zatrdil g. Kušar, zgodilo v roku 
meseca in pol, torej sredijunija.

V nadaljevanju objavljamo odgovor GVO-ja.

Cesto, kijo navajate v vašem elektronskem spo
ročilu, smo delno uredili v sklopu preplastitve ces
te, približno 100 metrov te ceste pa smo začasno za
betonirali. Glede na to, da se je beton začel luščiti 
in pokati - kot ugotavljate tudi sami v vašem elek
tronskem sporočilu - smo cesto interventno uredili 
v preteklem tednu (kot začasno rešitev smo jo do
datno betonirali), medtem ko bomo končno asfal
tiranje izvedli po tem, ko bomo upihnili vse optične 
kable, predvidoma v roku največ dveh mesecev (od
govor s strani GVO-ja smo prejeli 10.04.2012, 
op.a.). Takrat bomo namreč izvedli vsa asfalterska 
dela na tistem območju in na cestah vzpostavili pr
votno stanje.

Pravilno tudi ugotavljate, da je naloga in ob
veznost GVO, d. o. o., da vse ceste po izvedbi del po
vrne v prvotno stanje in tega se bomo tudi držali. 
Res pa je, da gre za izjemno obsežen projekt, ki za
jema skupaj več kot 500 kilometrov izkopov, zato 
lahko pride do posameznih situacij, kjer se cesta po 
sanaciji dodatno poškoduje in kjer teh napak takoj 
ne opazimo. Tudi zato bomo veseli vsakršnega opo
zorila, da je na kateremkoli območju prišlo do na
pake in bomo to napako v najkrajšem možnem času 
odpravili. Napake nam lahko krajani sporočijo bo
disi prek skrbnikov projekta na občini Trebnje (g. 
Stanko Gojkovič oz. ga. Janja Fink), bodisi prek 
neodvisnega nadzornika (g. Dušan Razboršek, DR 
projekt) ali prek naših ekip, ki so stalno prisotne na 
terenu. Lahko pa tudi prek elektronske pošte na 
naslov gvo@telekom.si.

Tudi glede dinamike izvajanja del smo lahko za
dovoljni, saj so bile vremenske razmere v preteklih 
mesecih ugodne, kar je omogočilo, da izvajanje del

Od ovinku naprej, čez eca 50m,je asfalt le položen. So 
ga - v smislu dobrega gospodarja - dah položiti v KS?

poteka v skladu s terminskim planom in brez večjih 
težav. Dejstvo pa je, da pri tako obsežnih projektih 
vedno prihaja tudi do manjših problemov, a vse to
vrstne probleme rešujemo sproti. Na celotnem pro
jektu, ki zajema občine Mokronog-Trebelno, Mirna 
Peč, Trebnje, Mirna, Šentrupert in Žužemberk, je 
do današnjega dne izvedenih že več kot polovico 
gradbenih del, vsa gradbena dela pa bodo zaklju
čena predvidoma do avgusta letos. Gradbenim de
lom sledijo še montažna dela, celoten projekt pa bo 
zaključen predvidoma do konca novembra letos, ko 
se izteče tudi pogodbeni rok za izvedbo del. Z grad
njo priključkov do hiš (zadnjih največ 200 metrov), 
ki sicer niso del projekta, ki je sofinanciran iz ev
ropskih in državnih sredstev (Evropskega sklada za 
regionalni razvoj in Proračuna Republike Slove
nije), bomo začeli predvidoma v mesecu maju, tako 
da bi v letošnjem letu imeli za priklop pripravljenih 
že čim več objektov (Pripravil: est
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prtiVni
Imate težavo, ne znate 
rešiti problema poteka 
meje s sosedom?

Vprašanje: S sosedom se nikakor ne more
va dogovoriti o meji med najinima zemljišče
ma. Vsak imava svoje stališče o tem, kje teče 
meja. Svojim potomcem žetim zapustiti ureje
no zemljišče, prav tako želim enkrat za vselej 
prenehati z nenehnimi prepiri s sosedom. Ka
ko lahko najenostavneje urediva mejo in pre
kineva z večletnim sporom ?

Pravno pojasnilo: V veliko primerih ni do
ločeno, kje natančno poteka meja med zem
ljiščema, zaradi česar prihaja do številnih 
medsosedskih sporov. Meja in spori zaradi 
meje pri nas predstavljajo enega najbolj tipičnih sosedskih konjliktov. Prav
na pravila, ki urejajo to področja, so zato izredno pomembna, saj zagotav
ljajo mirno sobivanje med sosedi. Ker spori zaradi meje v vsakdanjem živ
ljenju ustvarjajo hude in dolgoročne konjlikte, je smiselno takoj, ko se pojavi 
dvom o tem, kje teče meja, začeti z ustreznim postopkom ureditve meje. Na ta 
način se izognemo bodočim prepirom, saj se pri urejeni meji natančno ve, kje 
poteka.

Mejo se lahko uredi v dveh različnih postopkih:
• upravni (geodetski) postopek urejanja meje,
• sodni postopek urejanja meje (nepravdni ali pravdni).

Če imate vprašanje za 
našo pravnico Majo Gliha, 

pošljite e-mail ali pošto.

Upravni postopek urejanja meje je določen v veljavnem Zakonu o eviden
tiranju nepremičnin. Katerikoli od lastnikov zemljišč, med katerimije sporna 
meja, lahko pri geodetskem podjetju naroči izdelavo elaborata ureditve me
je. V postopku geodetsko podjetje izvede mejno obravnavo na samem kraju, 
na katero povabi lastnika zemljišča, katerega meja se ureja, in lastnike vseh 
sosednjih zemljišč. Na mejni obravnavi geodet pokaže potek meje po podat
kih zemljiškega katastra (to se imenuje »predlagana meja«). Vsak od lastni

kov ima nato pravico, 
da pokaže, kje po njego
vem mnenju poteka me
ja (to meja se imenuje 
»pokazana meja«). Če 
vsi lastniki soglašajo s 
potekom meje in se taka 
meja ne razlikuje od 
»predlagane meje«, ge
odet to mejo izmeri in o 
tem izdela elaborat ure
ditve meje. Prav tako 
lahko geodet mejo na 
željo lastnikov tudi oz
nači z mejnimi znamenji 
(mejniki). Mejniki se 
načeloma vedno posta

vijo, saj je meja na tak na
čin tudi zelo nedvoumno označena. Geodetsko podjetje nato elaborat (v ka
terem so vse meritve urejene meje) vloži na geodetsko upravo, ki na podlagi 
elaborata izda odločbo o evidentiranju urejene meje. Po dokončnosti te od
ločbe geodetska uprava mejo vpiše v zemljiški kataster kot urejeno mejo. S 
temje postopek urejanje meje zaključen.

Če pa se kateri od lastnikov ne strinja s »predlagano mejo«, meja ostane 
sporna. V tem primeru geodetska uprava najprej v svojih prostorih opravi 
ustno obravnavo, na kateri skuša doseči soglasje med lastniki o poteku meje. 
Če se niti po izvedeni ustni obravnavi katerikoli od lastnikov ne strinja s 
»predlagano mejo« in meja ostane sporna, geodetska uprava pozove lastni
ka, ki se ne strinja s »predlagano mejo«, da v roku 30 dni sproži sodni posto
pek ureditve meje. Če lastnik v tem roku ne sproži sodnega postopka ureditve 
meje, sešteje, da soglaša s potekom »predlagane meje«. Lastnik, ki se ne stri
nja s potekom meje, torej ne sme biti pasiven, ampak mora v točno določenem 
roku na pristojno sodišče vložiti pravno pravilen predlog za ureditev meje, 
saj se v nasprotnem primeru šteje, da se z mejo strinja! Če lastnik sproži sodni 
postopek ureditve meje, se postopek pri geodetski upravi prekine in se začne 
postopek ureditve meje pred pristojnim sodiščem. Geodetska uprava počaka 
na odločitev sodišča in nato v zemljiški kataster vpiše mejo, ki jo je pravno
močno določilo sodišče.

Meja je velikokrat jabolko spora med sosedoma.

Vsekakor je najbolje, da takoj, ko meja med sosedoma mejašema postane 
sporna, v dogovoru s sosedom mejašem ali sami, sprožite postopek ureditve 
meje, saj s tem preprečite bodoče konflikte. Če kupujete zemljišče, preverite, 
ali ima zemljišče urejeno mejo. Če meja takega zemljišča še ni urejena, je 
smiselno mejo urediti takoj po nakupu ali morebiti celo od prodajalca zahte
vati, da vam proda zemljišče z urejeno mejo.

Pripravila: Maia Gliha, univ, dipl, prav s pravosodnim izpitom

• Naslednjič... Pravno pojasnilo o sodnem postopku urejanja meje.

Maja Glihaje domačinka, Trebanjka, sicer pa univerzitetna diplomirana prav
nica s pravosodnim izpitom. V sodelovanju s Cajtngom želi svojim sokrajanom 
pomagati s pravnimi nasveti. Če imate tudi vi problem/težavo in potrebujete prav
no nasvet, ga/jo lahko predstavite naši pravnici in sicer tako, da opis težave poš
ljete na naš e-naslov. Vašo težavo opišite čimbolj podrobno, pripišite pa tudi vašo 
telefonsko številko, na katero vas lahko kontaktira pravnica. Vsi primeri bodo ob
ravnavani anonimno in brezplačno. Obravnavali bomo le težave krajanov občin 
Trebnje, Mirna, Šentrupert in Mokronog Trebelno.

fclitik.iK,

Javni protest zoper 
župana Alojzija Kastelica

Skupina občanov in občank občine Trebnje nam je poslala pismo (kot 
navajajo - kot enemu izmed treh lokalnih medijev), v katerem javno pro
testirajo zoper župana Alojzija Kastelica.

Med drugim mu očitajo, da je v zadnji 
številki Glasila občanov le-to izkoristil v 
osebne politične namene in za lastno pro
pagando. Spomnimo, informacijska po- 
oblaščenka Nataša Pirc Musarje Pozitiv
no Slovenijo oglobila s 4.170 evri, odgo
vornega te stranke pa z 830 evri, ker so brez 
vednosti staršev objavili fotografijo Zora
na Jankoviča v družbi osnovnošolcev. 
Občani nadalje navajajo tudi, da Kastelic 
nima zaslug za Vrtec, kot se hvali, saj je 
na Vrtec pristal šele na pritisk staršev in 
drugih organov. Daje lokacija Vrtca sk- i 
rajno neprimerna, pa je le pika na i. Ob j 
koncu občani Kastelica pozivajo tudi k j 
odstopu <

»glasilo

•EEpBEEEE
odgovornega urednika Glasila občan

politični diktator v političnem časoolif Z mkfm300 PrV' Slranl se kaže kot kakšen

pomembnih dogodkov Ta slika na ni na™ '.!? i!am P'Še pod prvo črtlC0; * napovednik

vse tri občinske časopise v občin, Trebme CaZMh P'?-T p:otestsmo Poslal, na

g*priimka in imena. Ta prTest n anomm!? , !,Pr0teSt 0b,av,,° brez spodnjega 
jasno kaže. da je župan Alojzij Kastelic Dotočno9 ^ na|!lovne stran' 6lasila občanov 
Tud, v člankih župana Alojzsa Kas^i« n= h osebno zlorabil občinsko glasilo
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Original dokument, v katerem 
občani pozivajo Kastelica k odstopu

Spoštovane bridke in brak i,
vabimo vas, da si v tej številki Cajtnga na strani 22 preberete tudi pismo 

bralca, ki sicer pohvali naš medij, vendar tudi meni, da smo glede člankov, ki 
se nanašajo na trebanjsko politiko, zelo pristranski, da po naših besedah ni 
župan Trebnjega naredi! še nikoli nič dobrega in da ne glede na to, kaj "na
redi ", naredi slabo ter da pač bolj pristranski kot smo, se ne more biti in se ne 
da biti.

Kakor vidite, objavljamo vse tisto, kar nam naši braki pošljejo in kar me
nimo, daje zanimivo za naše brake, pa naj si bo to pohvala ali graja na naše 
delo, saj, kot smo že večkrat zapisali, želimo hiti objektivni, čeprav, očitno, 
naša objektivnost nekatere zelo moti. Torej bralec ugotavlja, da preveč pri
stransko pišemo o županu Kastelicu, ne smemo pa pozabiti, da je hi! Kastelic 
zaradi svojih "de!" že obsojen (in se je na sodbo pritožil), tako, da nam oči
tati, da pišemo pristransko o Kastelicu je enako, kakor bi napisali, da Sodi
šče deluje pristransko, ker je Kastelica obsodilo.

Naša uredniška politiku je jasna; zapisali bomo tisto, kurje zanimivo za 
naše bralce in za kar dobivamo informacije od naših informatorjev, ki so 
podkrepljene z dokazi. Da objavljamo resnične podatke in članke dokazuje 
dejstvo, da je število demantijev, kijih prejemamo, skoraj ničelno, verjetno 
pa ste seznanjeni, da če hi jih prejeli, bi j ih po Zakonu o medijih morali obja
viti.

Ni naša krivda, če nekateri vidite v vsem le zaroto proti Kastelicu, ne vza
mete pa si toliko časa, da preberete tudi dejstva. Tudi Sodišče je pregledalo 
dokaze in je zato odločilo tako, kot je!

Kot smo tudi našega bralca, ki nas graja, povabili k sodelovanju, tako z 
veseljem tudi ostale brake Cajtnga vabimo k sodelovanju, tako na področju 
fotografiranja dogodkov, kakor tudi glede priprave člankov za naš elektron
ski in tiskani medij. Bolj pluralni bomo, bolj bomo kompetentni in to si res
nično želimo. Se veliko užitkov oh prebiranju našega in vašega Cajtnga!
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